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Jordi Romeu encara el último año de la 
legislatura con ilusión y optimismo, pese a la 
política convulsa que se vive en la localidad. 
El munícipe detalla cuáles son las directrices 
básicas del Equipo de Gobierno que lidera y 
que comparte con el PVI. 

Ya son casi tres años al frente de la alcaldía, 
¿cuál es su balance?
Han sido unos años de ritmo frenético en el que se 
han efectuado muchas obras que han consolidado 
Vinaròs como capital. Actuaciones como la reforma 
del mercado, la peatonalización y mejora de las 
calles o la dotación de infraestructuras deportivas 
han sido vitales para transformar la ciudad y darle 
una nueva imagen, más moderna y actual. 
En lo que queda de legislatura, ¿cuáles serán 
sus objetivos?
La localidad centrará su desarrollo en tres ejes 
básicos: el desarrollo del polígono industrial, el 
desdoblamiento de la N-340 y la construcción de 
la planta de gas. Son los tres puntos que marcarán 
el futuro de Vinaròs y que supondrán su gran 
transformación. Las obras de la variante están muy 
avanzadas y la nacional pasará a ser un bulevar, 
con lo que se podrá integrar en el municipio la 
zona al norte de la carretera. 
¿Y el polígono? 
Supondrá un revulsivo económico muy importante 
y Vinaròs será un centro destacado para las 
industrias y el desarrollo. 
El proyecto de la planta de gas Castor ha 
generado mucha polémica. ¿Para cuándo 
las obras?, ¿cómo afectará a la vida diaria de 
Vinaròs? ¿Y qué les diría a quienes aseguran 
que será perjudicial para el medio ambiente?
Los trabajos comenzarán de inmediato, puesto 
que la planta terrestre cuenta ya con la licencia de 
obras. Con la base logística ya realizada, el Castor 
aportará en breve dinamismo al puerto de Vinaròs 
y potenciará sus usos industriales, tanto en su 
fase de construcción como en la de explotación. 
A quienes aseguran que será perjudicial para el 

medio ambiente les diría que el proyecto ha pasado 
por una estricta tramitación y su rigor ha quedado 
demostrado en los múltiples estudios realizados a 
petición de las diferentes administraciones.
¿Cuándo presentará los presupuestos y cuáles 
serán las inversiones estrella? 
Con toda probabilidad este mes. Serán 
unos presupuestos muy realistas, dada la 
actual situación económica, de un carácter 
eminentemente social. Uno de los objetivos 
es que los ciudadanos no se resientan de los 
servicios básicos que el Ayuntamiento ofrece en 
todas sus áreas, especialmente en educación, 
servicios sociales, cultura, empleo... Las inversiones 
dependerán de la cuantía asignada, aunque hay 
dos proyectos indispensables, como la renovación 
de las dotaciones urbanísticas de las calles del 
Carmen, Santa Mónica y adyacentes dentro del 
Plan de Obras y Servicios, y también la inversión 
que se realizará en la calle San Pascual para su 
remodelación y realización de pluviales, una obra 
muy necesaria por su conexión con las obras de 
reforma del paseo marítimo.
Precisamente, el paseo es uno de los proyectos 
más ambiciosos para la localidad.
En febrero del 2011 estará completo y transformará 
la fachada litoral. Será un entorno para el disfrute 
de los vecinos, que tendrán un espacio abierto al 
mar, sin barreras y donde predomina el peatón, ya 
que se elimina el tráfico de la superficie e irá por 
debajo. Además, acogerá los eventos sociales y 
culturales, y tendrá un gran número de locales que 
animarán, sin duda, la vida de Vinaròs. El bulevar, 
además, se unirá con la costa norte a través de 
la futura pasarela del Cervol y el Gobierno está 
apostando por la localidad con la inversión de los 
14 millones que ha aportado. 
Hay un tema que, sin duda, ha levantado una 
gran polvareda y que ya ha trascendido hasta la 
comarca. ¿Cómo se ha tomado la alianza entre 
el PP y el BLOC para reducir los sueldos un 50% 
y eliminar el de Balada y Beltrán? 
Es una polémica artificial y la ciudad está por 
encima de si se cobra 1.000 euros por encima o por 
abajo. Es un intento desesperado de la oposición 

por dificultar la acción del Equipo de Gobierno. La 
sociedad vinarocense es madura y nosotros vamos 
a seguir trabajando igual, como hasta ahora. El 
tiempo dará la razón a quien se la tenga que dar 
y si es verdad que querían ahorrar, esta medida 
la tenían que haber propuesto a principios de la 
legislatura porque hasta ahora el PP y el BLOC han 
cobrado religiosamente sus retribuciones y no han 
dicho nada. Esto demuestra que no es una cuestión 
de ahorrar por la crisis, como quieren simplificar, 
sino que es más profundo. Y puedo asegurar que 
en Benicarló y Peníscola el resultado de la moción 
será bien diferente. 

Los plenos son muy tensos, ¿cómo vive 
la situación?, ¿cómo es su relación con la 
oposición?

En mi opinión, el Partido Popular no ha sabido 
asimilar su papel de oposición y, desde el primer 
día, se ha dedicado a poner trabas a cualquier 
iniciativa del Equipo de Gobierno. Su único 
objetivo es gobernar y todo lo que sea trabajar o 
colaborar para ayudar al progreso del pueblo es 
secundario para ellos. En muchas ocasiones, el 
PP y BLOC actúan conjuntamente, formando una 
extraña pareja, en posicionamientos difíciles de 
entender para la ciudadanía.

Uno de los pactos entre ambas formaciones 
fue el rechazo a los PAI de la costa norte 
y al supervial, que se habían planteado 
para vertebrar esta zona. ¿Cómo se puede 
desbloquear el asunto?
Las urbanizadoras comenzaron un litigio y este 
tema está dirigido a acabar en un contencioso 
para desbloquearse. El Ayuntamiento ha hecho 
todo lo posible para sacar adelante el proyecto y, 
aun contando con los informes favorables de los 
técnicos, la oposición ha paralizado el necesario 
desarrollo de la zona norte. Además, el PP y el BLOC 
han armado un gran enredo llevando al pleno este 
asunto en varias ocasiones. 
¿Se presentará como candidato a las próximas 
elecciones? 
El tiempo lo dirá. Ahora, el trabajo por la ciudad en 
estos momentos de difícil coyuntura económica es 
lo más importante.

¿Es posible que el pacto con el PVI se reedite? 
¿En este caso, para quién sería la alcaldía?
Nuestro pacto no es añejo y se ha consolidado con 
el paso de los años porque ya son dos legislaturas 
juntos. Además, cuantas más trabas nos ponen, 
más fuertes somos. Es como en una familia, que se 
crece ante las dificultades. El pacto entre el PSOE y 
el PVI está más fuerte que nunca. 

Otro de los objetivos es aplicar el plan de 
accesibilidad para eliminar las barreras 
arquitectónicas, ¿para cuándo será una 
realidad? 

Este proyecto, aunque Vinaròs ya sea una de las 
ciudades más accesibles del territorio valenciano, 
está incluido en el Plan Confianza de la Generalitat, 
y si en el 2009 no se movió nada, continuamos 
esperando para que este año sea una realidad 
y poder facilitar la vida diaria a los vecinos que 
sufren algún tipo de discapacidad. 
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Lo dijo el PSOE el pasado sábado
El PSOE sigue sin entender que 11 son más que 
10 y que el pleno ha votado por mayoría una 
rebaja de los sueldos de todos, absolutamente 
todos, los concejales. Y por lo que vemos 
siguen sin resistirlo, siguen sin entender que la 
etapa de vacas gordas y sueldos astronómicos 
ha finalizado.
La pasada semana nos presentaban una 
encuesta realizada en la web de COPE Vinaròs 
con la que pretendían demostrar que la 
ciudadanía no apoya la rebaja de salarios. 
Llegaban a afirmar que “el dato es muy 
significativo, imparcial e incuestionable”. Pues 
bien, aquí tenemos una explicación.
El martes 9 de marzo se produce la votación en 
el pleno. El miércoles día 10 de marzo la web 
de COPE inicia la encuesta y al día siguiente, 
11 de marzo, los resultados son los que vemos 
en la primera gráfica. Sorprendentemente, y 
en pocas horas, el resultado dio un vuelco, 
¿manipulación?, ¿votó el PSOE en masa? No lo 
sabemos, pero los socialistas aprovechan para 
sacar la imagen que nos intentaron vender 
la pasada semana. Después de conseguir el 
objetivo de una foto, se olvidan del tema y la 
gente, poco a poco, con sus votos particulares, 
han ido poniendo de nuevo la verdad por 
delante. La opinión sobre esta evolución la 
pueden juzgar ustedes mismos.

El pueblo habla en las urnas
Y a pesar de las encuestas el PSOE no debería 
olvidar que donde hablan verdaderamente los 
ciudadanos es en las urnas, depositando sus 
votos y su confianza en las candidaturas que se 
presentan.
A lo máximo que aspira el PSOE es a ganar en las 
encuestas de una web, qué triste para quien lleva 
7 años gobernando nuestra ciudad. Se demuestra 
de esta forma su incapacidad para generar ilusión. 
Después de 7 años de gobierno a lo máximo que 
aspiran Romeu y Balada es a ganar una encuesta, 
prueba fehaciente que nada tienen que ofrecer 
a unos ciudadanos que han desilusionado y 
decepcionado con la peor gestión que se ha 
padecido nunca en Vinaròs. 

El PSOE fracasa en las urnas
Porque Jordi Romeu y el PSOE, quizás ganan en 
algún momento las encuestas pero en las urnas las 
derrotas son cada vez más contundentes. Elección 
tras elección menos vinarocenses confían en el 
PSOE, y ya no digamos en Jordi Romeu. 
¿Se ha parado a pensar el PSOE en qué se está 
equivocando? La táctica de culpar siempre al PP 
no le sale bien porque los ciudadanos vieron que 
fueron Romeu y Balada quienes pese a no tener 
la confianza de los ciudadanos, se empeñaron 
en gobernar a cualquier precio, y ahora van de 
víctimas, buscando la expiación de los ciudadanos, 
sin valentía para afrontar sus decisiones.

En beneficio de todos
Los miembros del Equipo de Gobierno saben 
que la inmensa mayoría de los vinarocenses 
aprueban y ven con buenos ojos la rebaja de 
los salarios porque es en beneficio de todos 
los ciudadanos. El dinero que se ahorrará el 
Ayuntamiento debe revertirse en los ciudadanos 
con mejores servicios y mejores infraestructuras. 
Por eso se aprobó la moción del PP.
Pero Romeu y Balada siguen viendo fantasmas 
por todas partes sin entender que hay miles de 
vinarocenses en paro, miles de vinarocenses que 
no llegan a los 1.000 euros de nómina mensual, 
mientras ellos a sus nóminas le sumaban cada 
mes cerca de 2.000 euros. El PP votó en contra 
de estos astronómicos salarios en 2007 y ahora 
seguimos siendo coherentes con nuestro voto 
de entonces.

¿Y los presupuestos?
Y cuando ya estamos en el mes de abril seguimos 
sin presupuestos municipales para este año, y por 
tanto seguimos sin inversiones, sin dotación para 
cultura, fiestas, turismo, educación, etc.
La desidia de quien dice que nos gobierna no 
tiene límites y con esta actitud perjudican a 
la ciudadanía que verá como sus problemas 
lejos de desaparecer se incrementan. ¿Y con 
esta falta de ganas de trabajar, querían seguir 
cobrando lo que cobraban?

“Dato muy significativo, imparcial 
e incuestionable”

11 de mar zo a  las  14:00 horas   11 de mar zo a  las  17:00 horas

¿Qué opina de la decisión del pleno de Vinaròs de rebajar los sueldos del alcalde y concejales?
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Los del PP dirán que…
…el plan de cercanías acordado entre el 
conseller Flores y el secretario de Estado de 
Infraestructuras del Ministerio de Fomento, 
nuestro buen amigo Victor Morlán, a quien 
debemos el ser punto final de la futura autovía 
de Aragón, o la variante de la N-340 actualmente 
en construcción; dirán decíamos, que este plan 
obedece a las cajitas con carbón que el señor 
Gandia mandó como regalo de Reyes a la 
Moncloa y a Renfe. A ver si ahora que el conseller 
ha aplaudido con las manos y con los pies el plan 
ofrecido por el Ministerio, porque le van a venir 
de Madrid 3.000 M€ y no los 2.500 M€ que el 
conseller les pedía, el señor Gandia es capaz de 
seguir representando su obra teatral “cercanías 
ahora”. Con esto se demuestra que los resultados 
sólo vienen cuando las peticiones ante quien le 
toca decidir le llegan de buenas maneras. Esas 
mismas buenas maneras que hemos empleado 
el Equipo de Gobierno, el senador Cardona y el 
subdelegado Lorenzo. Y es que el señor Gandia 
no se ha enterado de que hace muchos años 
que los trenes ya no van a carbón, sino con 
electricidad, por lo que cuando les regaló carbón 
a los que deciden sobre los trenes, sólo logro 
hacerles revivir la nostalgia de las antiguas 
locomotoras y el hacerles reír por su ingenuidad. 

Todas las actuaciones…
…municipales tienen su gestión más o menos 
complicada y farragosa y nada se puede hacer 
como si tal cosa de la noche a la mañana o 
por decreto ley. La gestión del derribo de las 
antiguas instalaciones deportivas y del Hit 
que, sin necesidad de la presión de vecinos y 
de partidos, era una de las actuaciones que ya 
nos marcamos como de máxima prioridad 
desde los comienzos de la pasada legislatura, 
justamente ha sido una de las más difíciles 
de realizar, porque esta propiedad estaba 
sometida a un proceso judicial con un gran 
número de propietarios a los que no a todos 
pudimos poner de acuerdo. Nunca estuvimos 
por la opción de la declaración de ruina, porque 
derruir y dejar la zona derruida sin urbanizar, 
además de tardar mucho, la hubiese dejado 

igual de mal o peor. Esta zona era susceptible 
de un estudio de detalle que no solamente 
permitiera el derribo sino el ajardinamiento de 
la zona colindante al solar,…

…así hemos resuelto un…
…viejo problema y lo hemos resuelto PSPV y 
PVI nosotros solos, porque en el Pleno el PP se 
abstuvo mientras que el denunciador de las 
apocalípticas condiciones autoerigido como 
máximo valedor del derribo y acondicionado de la 
zona del antiguo Hit, que nos ha machacado una 
y otra vez en los medios criticándonos nuestra 
desidia –nos referimos evidentemente al concejal 
del BLOC– ¡votó en contra! del estudio de detalle 
que ha abierto la puerta a la solución. Es otra 
prueba evidente más de su errático peregrinaje 
en sus posiciones, que primero utiliza asuntos 
enrevesados para atacarnos; luego, cuando ya 
hemos dado con la solución, la entorpece y la 
traba para que no nos apuntemos ningún tanto y, 
si aún a su pesar lo conseguimos, va y se felicita. 
Aún no tiene claro que no nos movemos para 
coleccionar tantos, sino para dar cumplimiento 
y satisfacer las demandas vecinales, máxime 
cuando estaban tan justificadas como en ésta. 

Magnífico el salón de…
…plenos que ha estrenado el Ayuntamiento 
de Peníscola; vaya nuestra felicitación por 
esta dependencia municipal que además se 
ha estrenado zanjando de cuajo su alcalde 
la polémica de su sueldo (mucho mayor del 
que tenía nuestro alcalde) y el del resto de los 
concejales. Allí el único concejal del BLOC no 
ha presentado ninguna moción porque allí no 
se trata ni de perseguir ni de humillar al Equipo 
de Gobierno. El tema lo zanjó el alcalde, pero en 
contestación a una pregunta del portavoz de 
los socialistas peñiscolanos, viniendo a decir 
más o menos que se dejara de monsergas que 
en Peníscola los sueldos los aprobaron todos 
por unanimidad. Por otro lado, ni en Benicarló, 
de donde fue concejal el secretario comarcal del 
BLOC, Manuel Ferrer, ni en Torreblanca, de donde 
fue alcalde el actual diputado a Les Corts, Josep 
M. Pañella, los dos que acompañaron al número 

dos del BLOC de Vinaròs en la rueda de prensa 
que siguió a nuestro polémico pleno, en donde 
prometieron que iban a presentar la misma 
moción de Vinaròs en todos los Ayuntamientos, 
se han vuelto atrás y no lo han hecho. 

Estos días hemos leído…
…en la prensa algunos artículos sobre el nivel 
de endeudamiento de la Generalitat y de sus 
empresas por créditos que tiene contraídos con 
la banca que, al final del 2009, ascienden a 16.649 
M€, que repartidos entre los más de cinco millones 
que somos, tocamos a 3.274 € por cabeza (455 
€ más que en el 2008). En eso somos los terceros 
de España por detrás de Baleares y de Cataluña, 
aunque si tenemos en cuenta que somos la 
autonomía que más se ha empobrecido en 
España por la crisis, este dato ponderado respecto 
de nuestro decaído índice del PIB (producto 
interior bruto) que antes es lo que se llamaba 
riqueza nacional i que ahora debería denominarse 
“empobrecimiento general”, con este ajuste, si no 
somos los primeros, poco nos debe faltar.

…EL CAJÓN DEL OLVIDO
El conseller de Industria y Turisme Fernando 
Castelló nos visitó en febrero del 2000 para 
pasearse por las calles del centro comercial 
que pronto iban a ser remodeladas con una 
importante aportación de la Generalitat. El 
final del recorrido fue la visita al mercado 
municipal desde donde el conseller declaraba 
“soy consciente de que el mercado necesita una 
remodelación y que, una vez presentados los 
proyectos en la Conselleria, se estudiarían para 
poder incentivar las mejoras dentro del mercado 
municipal vinarocense”. Por su parte, el alcalde 
Moliner apostillaba: “En el pleno del mes de 
marzo, por unanimidad, aprobamos una moción 
pidiendo a la Conselleria que se hiciese cargo del 
estudio de reforma estructural del mercado para 
hacerlo más competitivo”; un estudio que llegó 
años más tarde, que le tocó pagar mayormente 
al Ayuntamiento porque la Generalitat sólo 
lo subvencionó con 1 millón de pesetas, y que 
fue el que Javier Balada intentó impulsar tan 
pronto como obtuvo la Alcaldía. Pero entonces ya 
no contábamos con el apoyo del conseller porque 
ya no era el PP el que gobernaba en Vinaròs, así 
es que tuvimos que ingeniárnoslas para llevarlo 
a cabo; negociando y obteniendo un crédito en 
inmejorables condiciones a 20 años que pagarían 
los titulares de los puestos que serían quienes 
correrían con buena parte del coste de la obra; 
a cambio serían ellos quienes gestionarían el 
mercado a partir de entonces. Esta propuesta no 
caló y no ha sido hasta la llegada del plan ZP que 
lo hemos podido relanzar gracias a los fondos 
estatales y al acuerdo con los vendedores. 
Como reverso del recordatorio, añadir que 
unas semanas antes que el Conseller nos había 
visitado el entonces candidato Jordi Sevilla 
para prometer que si los socialistas ganaban las 
Generales construirían la variante de la N-340. No 
las ganaron hasta cuatro años más tarde, y hoy la 
variante está en plena construcción.
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El regidor i portaveu del BLOC a l'Ajuntament 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha informat que 
“m'alegro que s'haja solucionat el problema que 
patien els veïns de la zona lúdica i esportiva 
de l'antiga discoteca de la Urbanització de la 
Colònia Europa. Al final, s'ha aconseguit una 
reivindicació del veïnat per la falta d'higiene 
i falta de seguretat que patia aquesta zona, i 
que tantes i tantes vegades denunciaven les 
persones que viuen als xalets del voltant”.

Segons Fontanet, “el compromís que vaig oferir al 
veïnat per acabar amb les molèsties que ocasionava 
aquest solar abandonat donant una imatge 
deplorable per als veïns i turistes, ple de brutícia i 
falta de seguretat, s'ha fet realitat després de molts 
de mesos d'insistir-hi i fer-ne un seguiment en les 
comissions d'urbanisme, en preguntes al plenari i 
consultes als tècnics de l'ajuntament”.
Per tant, des del BLOC ens alegrem de poder dir 
que “la posada en pràctica de la política de baix 

cap a dalt té els seu efectes positius ja que recollim 
les peticions de la gent del poble i la traslladem a 
l'Equip de Govern fent-ne un seguiment constant 
i insistint per a solucionar les mancances, per 
millorar la nostra ciutat, el nostre poble. Com a 
regidor estic al servei de la ciutadania, del poble, 
mirant d'escoltar, d'ajudar i traslladar les peticions 
i suggeriments que la gent ens fa per millorar els 
aspectes quotidians de la nostra ciutat fent-la més 
agradable i humana”.

El regidor i portaveu del BLOC a l'Ajuntament 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha estat 
contundent en afirmar que “el BLOC aposta per 
una nova planificació en el desenvolupament 
de la zona turística nord, ho diem nosaltres, 
ho diu l'associació Avenord i això és el que 
vam presentar al mes de setembre en una 
moció al plenari. En el primer punt d'acords 
feia referència a desestimar l'aprovació dels 
21 PAI i ni l'equip de govern (PSOE-PVI) ni el 
PP van assumir aquest punt, i en el segon punt 

d'acords es demanava una nova planificació 
amb un estudi global de la zona incloent-hi 
Sòl de Riu i els Cossis, i en aquest cas només 
el PP va donar-hi suport.
Encara estem esperant l'informe que va 
demanar l'alcalde per saber si primer cal 
desestimar els PAI i després fer-ne una nova 
planificació o al revés, primer fer-ne una nova 
planificació i després desestimar els PAI. Aquí es 
veu qui té ganes d'enredar les coses i ja portem 
des de setembre del 2009.
Per tant, a hores d'ara la situació està com està 
i no per culpa del BLOC, sinó pels embolics 

d'uns i altres per no voler fer les coses bé, i no 
acceptar que el que van fer les empreses per a 
la zona nord del nostre poble no agrada ni als 
veïns, ni al BLOC , ni a la majoria de poble”. 
Per tant, des del BLOC “demanem seny i 
sentit comú a l'hora de prendre les decisions 
i esperem que tant el PP com l'Equip de 
Govern es plantegen i reflexionen a l'hora 
d'anar units, juntament amb el BLOC, per 
demanar una nova planificació per a la zona 
turística nord incloent-hi Sòl de Riu i el Cossis, 
i així desbloquejar d'una vegada per totes el 
desenvolupament d'aquesta zona”.

Domènec Fontanet: “La desestimació dels PAI de la zona turística nord  està en 
mans de l'equip de govern (PSOE-PVI) i del partit de l'oposició del PP. Tant uns 
com els altres no van donar suport a la moció presentada pel grup municipal 
del BLOC al mes de setembre de 2009 on al primer punt d'acords es demanava 
la desestimació de la proposta presentada per l'Equip de Govern. I al segon punt 
d'acords es demanava una nova planificació per a aquesta zona, amb un estudi 
global incloent-hi la zona de Sòl de Riu i els Cossis”. 

E l  B LO C  s ' a l e g r a  d e  l 'e n d e r r o c a m e n t  d e  l ' a n t i c  c o m p l e x  l ú d i c 
i  e s p o r t i u  d e  l a  Co l ò n i a  Eu ro p a

Domènec Fontanet: “Per fi ,  en aquests dies, 
estem veient que s'ha aconseguit una de 
les reivindicacions que fa temps que des 
del BLOC denunciem, i ara s'ha fet realitat 
amb l'enderrocament i la neteja del solar de 
l 'antic complex lúdic i esportiu de la piscina 
i discoteca de la zona de la Colònia Europa. 
Les diferents denúncies públiques dels veïns, 
les pressions, la constància i el compromís del 
regidor del BLOC han fet que aquest problema 
que afectava aquesta zona s'haja solucionat”.
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Associació de veïns Migjorn

Sempre lluitant per Vinaròs

OPINIÓ 

Sobre el passat es construeix el futur
Qui oblida el passat té el perill de repetir-lo

¿Hemos sido generosos 
y respetuosos con Vinaròs?

A quien se sienta aludido

Tomás Caudet

Gaspar Redó, cap d’esports del ‘Setmanari Vinaròs’

Associació de Veïns Migjorn

Un rere l’altre

Esquerra Unida 

Sí, un embolic rere l’altre. Ara els toca el torn 
al supervial i a la urbanització de la costa nord, 
tema que s’arrossega des de fa molt de temps, 
s’ha presentat diverses vegades en ple i se n’ha 
desaprovat l’execució amb els vots en contra del 
Partit Popular i el BLOC, com a principal argument 
la crisi actual i l’ofegament econòmic que 
significaria per als propieteris dels terrenys. Però 
per embolicar més la troca i pel que estem veient 
després del ple ordinari del 9 de desembre del 
2009, pareix que estan canviant les coses. El Partit 
Popular ara ja demana consens per tirar endavant 
els PAI. El BLOC també hi donarà suport si es tenen 
en compte els seus criteris urbanístics.
Pel que pareix, ja no existeix la crisi, ni la 
preocupació perquè els propietaris queden 
ofegats econòmicament. 
Esquerra Unida no en farà valoracions i menys 
quan es parla de querelles criminals i es dubta 
d’informes dels professionals com és el del 
secretari de l’Ajuntament, i a més a més quan avui 
es diu blanc i demà negre.
I una vegada més, ha quedat demostrat que 
cadascú defensa els seus partits i compleix les 
ordres que els marquen des d’instàncies superiors 
i pot ser que hi haguessen interessos dels quals es 
beneficien altres interposant els interessos de la 
ciutadania.
Per què, com s’enten que després de dos anys 
oposant-se al projecte es presenta diverses vegades 
al ple, es discuteix, s’insulten i es desqualifiquen 
entre ells, no es dialoga, no es consensua i no es 
presenten alternatives, sols s’argumenta el tema 
de la crisi i els propietaris? I ara ja hi ha altres 
alternatives, ja es demana consens i es diu que falta 
voluntat per tirar endavant el projecte? Qui entén 
aquest embolic?
Des d’Esquerra Unida suposem que la ciutadania 
ja estarà acostumada a aquesta classe d’embolics 
que no li vénen de nou ja que són habituals en 
l’Ajuntament en tots els temes d’interés i rellevància 
per al poble. Com segurament també li sonarà 
a broma quan escolta o llig per part dels nostres 
representants que el primer és el poble. Si eixa és la 
manera de defensar els interessos del poble de ben 
segur que seguirem tenint un embolic rere l’altre. 

..., me preguntaría si estuviese en lugar de ambos 
dos “mandatarios”... ¿Algo habremos hecho mal 
para que se una la oposición y nos humillen con 
lo que más nos duele?... Otra cosa sería, si en vez 
de actuar como mandatarios, lo habríamos hecho 
como delegados, es decir, dejarles mediante 
diálogos participar en cada uno de los proyectos 
haciendo que todos los concibieran como propios. 
Pero claro, en las comisiones previas a plenos los 
llamábamos por obligación, no para colaborar. Con 
nuestro talante, fácil notaran nuestro desprecio 
que se magnificaba, y por todos lados saltaban 
chispas.
Reconozcamos nuestro desprecio hacia gran parte 
de vinarocenses representados por la oposición. 
Las ciudades en su conjunto son receptoras de 
sentimientos, hay rincones más sensibles, sus 
habitantes como no sea por convencimiento no 
aceptan los cambios sin consensuar, no se puede 
hacer lo que han hecho con la plaza San Antonio 
y el paseo, han procedido con un despotismo 
impresentable. Es más, la prosperidad la denota la 
utilidad. ¿Han sido útiles y baratos los escalones? 
¿Los accidentados han sido atendidos físicamente 
y dignamente?, etc.
Sólo entiendo a los políticos como gestores de 
los intereses generales, los buenos son baratos, y 
ahorran “sobresaltos”, si la mala gestión la justifican 
con filosofías idealistas está presente el fraude. 
Las administraciones están cancerosas, llenas de 
nepotismo, (enchufismo), los políticos nos han 
impregnado de unos gastos fijos tan innecesarios 
como insoportables. Reorganicen nuestro 
ayuntamiento y darán ejemplo a nivel nacional 
saliendo con brillantez del atolladero. ¿Cómo?, 
contraten los servicios de una asesora productiva, 
previo análisis les aconsejará los recursos humanos 
que precisan y los coordinarán, es decir, poner en 
marcha las reformas tan cacareadas y que nadie 
se atreve a llamar por su nombre. Déjense de 
lamentaciones y demuestren su valía. Reduzcan 
gastos para cubrir gastos. Agrandar impuestos 
para cubrir gastos es lo más cómodo, pero conduce 
directamente a la miseria del país.

Efemèrides: Dissabte 11 de gener de 1958, 
setmanari Vinaroz, en la plana 4 diu: “En la 
mañana del miércoles, día 8 de los corrientes, en el 
Palacio del Pardo, el Caudillo (toca ferro) recibió en 
audiencia al ayuntamiento de Vinaroz”. 
No donem noms dels assistents per no ferir a 
ningú, però entre ells hi havia el general Alonso 
Vega; el president de la Diputació, Carlos Fabra 
(suposem que pare); l’alcalde de Vinaròs i 
regidors. El motiu de l’audiència era per entregar-
li al dictador la primera medalla d’or de la ciutat, 
commemorativa del 15 d’abril, dia en què les 
tropes feixistes arribaren a la platja de Vinaròs, 
alguns se’n van anar, molts es quedaren.
A la primera plana del Vinaroz es veu la imatge 
de quan l’alcalde fa entrega de la medalla, en un 
apartat es llegeix: “Momento en que S. E. el Caudillo 
recibe la Medalla de Oro conmemorativa del 15 de 
abril de manos de Iltre. Sr. Alcalde de Vinaroz, en 
presencia del Alcalde Honorario de la Ciudad, Exc. 
Sr. D. Camilo Alonso Vega, Mtro. de la Gobernación” 
“ja veus”.
Tardaren quasi tres anys, d’agost del 2005 a 
setembre del 2008, a retirar els honors al dictador 
Franco, era alcalde honorario i perpetuo de Vinaròs 
per part de l’equip de govern (PSPV, PVI, EV-BLOC). 
Esperem que l’actual no tarde gens a prendre la 
iniciativa de portar al ple la proposta de traure al 
Camilo el títol d’alcalde honorario.
Volem recordar que la Llei de Memòria Històrica 
els obliga a fer-ho, les lleis suposem que es fan 
per fer-les complir. Tenim presentada una moció 
des de fa quatre mesos per traure el nom d’un 
carrer que fa referència a un capità revoltat contra 
la República. Proposàrem el nom de R. Bofill en 
substitució, si la proposta d’aquest nom és el 
motiu per no canviar-lo, el retirem, i proposem 
que hi posen algun d’aquests: Nanos i Gegants, 
Normes de Castelló, Matilde Salvador o Papa 
Benet LXIX. Que haurem d’avisar el Garzón?

En el deporte, las críticas la mayoría de las veces 
enaltecen a todas las personas que las sufren, 
pues casi siempre van motivadas sin ningún 
fundamento.
Posiblemente el aspecto humano influya en 
gran manera, por aquello de que una persona 
no le caiga bien a otra, o que haya algo de 
envidia porque otros trabajan por el deporte con 
gran ilusión sin pedir nada a cambio, aunque 
hay que reconocer que a veces por el afán y 
buena voluntad de hacer bien las cosas comete 
algún fallo (que para eso somos humanos y nos 

podemos equivocar).
De todas formas habría que cuestionar si el 
que realmente está equivocado es el que 
censura a otro, puesto que una de las mayores 
virtudes es la humildad y en este apartado están 
encuadrados todos aquellos que de alguna u 
otra forma colaboran por el bien de la sociedad, 
no como algunos otros, que realmente son los 
que cada mañana se tendrían que mirar en el 
espejo, pues son los que tienen más que callar 
por su prepotencia y vanidad sin límites que les 
descalifica como personas.
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 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

ACTUALITAT

Dijous 25 de març es va realitzar una trobada al 
Rectorat d’aquesta universitat entre el rector, 
Francisco Toledo, i l’alcalde de la ciutat, Jordi 
Romeu, en la qual es van establir les bases per a 
l’inici de la col·laboració entre ambdós entitats 
pel que fa al Centre de Coneixement. També 
van assistir a la reunió el regidor de Noves 
Tecnologies, Vicent Albiol i Quer, i el gerent i el 
director de Projectes del Parc Científic, Tecnològic 
i Empresarial de l’UJI, Francesc Negre i Juan 
Antonio Bertolín, respectivament.
La reunió ha significat la posada en comú dels 
projectes que en l’àmbit tecnolòcic i científic 
estan engegant l’Ajuntament vinarossenc i la 
Jaume I i la possibilitat de crear un espai de 
col·laboració mutu. L’alcalde va presentar el 
projecte del Centre de Coneixement, tant com 

a element dinamitzador de la innovació i la 
investigació a la comarca com des del punt de 
vista d’obra emblemàtica que està a punt de 
començar. A més, va destacar el Centre com a 
nexe d’unió entre la ciutadania i el món de les 
noves tecnologies. El rector Toledo va agrair que el 
nostre Ajuntament prioritze la implicació de l’UJI 
com a universitat provincial i va oferir la màxima 
implicació i participació per part seua. Finalment, 
es va acordar plasmar aquesta entesa en un 
conveni de col·laboració entre les dos entitats 
que permeta el desenvolupament de projectes 
i accions conjuntes. Aquests acords es volen fer 
extensius a l’Espaitec, el Parc Científic i Tecnològic 
de la Universitat, que precisament té un projecte 
d’ampliació molt proper a desenvolupar.
Cal recordar que també es va acordar la signatura 

d’un conveni amb la Universitat Politècnica 
de València i que s’està treballant amb altres 
institucions i entitats per integrar-les en el Centre.
D’altra banda, una representació de l’Ajuntament 
es desplaçarà aquest cap de setmana a Cornellà 
on el Ministeri d’Indústria, la Xarxa Europea de 
Living Labs i el Citilab d’eixa localitat organitzen 
les I Jornades de Centres de Coneixement de 
l’Estat. La finalitat és coordinar esforços de 
totes aquelles institucions que aposten 
per la ciutadania com a centre del sistema 
d’innovació. Sens dubte, una ocasió per 
analitzar experiències ja en marxa.

El Centre de Coneixement i la universitat Jaume I 
prenen contacte
La posada en marxa del Centre de Coneixement de Vinaròs va ser el motiu per a una reunió 
de treball entre la Universitat Jaume I i l’Ajuntament de Vinaròs 

Redacció

Ecologistes en Acció ha denunciat l'existència 
d'una vintena d'arbres d'interés local monumental 
a la zona de les Soterranyes, afectada pel pla de 
reserva especial de sòl per a la construcció del 
futur polígon industrial. Els exemplars, segons els 
ecologistes, tenen les característiques oportunes 
per estar protegits segons la llei de l'arbrat 
monumental valenciana, per la cosa qual sol·liciten 
a l'Ajuntament de Vinaròs que els incloga en el 
Catàleg d’Arbres d'Interés Local i replantege la 

ubicació del polígon industrial, atés que no la 
consideren idònia. 
EA va criticar aquesta ubicació del futur polígon 
industrial apuntant que allí hi ha “un gran llegat 
arquitectònic agrícola rural, zones hidràuliques 
i ambients de vegetació autòctona” i considera 
que aquesta zona hauria de formar part d'un 
espai cultural, ambiental i patrimonial protegit 
legalment que actuaria com a reclam turístic 
sostenible, conservacionista i educatiu. 

El regidor d'Urbanisme, Javier Balada, va contestar 
el dimarts als ecologistes que “aquests vint arbres 
monumentals no estan registrats, però en el 
polígon es disposarà una important zona verda 
al costat del riu que contindrà tot el que hi haja 
de valor ambiental”. A més, Balada va apuntar 
que l'empresa adjudicatària “ha d'aconseguir 
els permisos mediambientals i avui dia hi ha 
un estricte control en tot el que afecta el medi 
ambient i l'ecosistema”.

Ecologistes en Acció denuncia que el polígon industrial de les Soterranyes amenaça una vintena d’arbres monumentals 
Balada apel·la a l’“estricte control” de l'administració per aconseguir els permisos i recorda que hi ha prevista una zona verda “que contindrà 
tot el que tinga valor ambiental”
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ACTUALITAT

L'Ajuntament de Vinaròs, en col·laboració 
amb l'empresa Mercadona, ha posat ja a la 
disposició del públic un nou pàrquing gratu-
ït del PAI de Mercadona, amb capacitat per a 
163 places, que s'ha obert coincidint amb les 
festes de Setmana Santa. 
El nou pàrquing, situat en aquest PAI de la 
zona nord de la ciutat, està degudament 
asfaltat, il·luminat i pintat, i pal·liarà en gran 
part la demanda d'aparcament de turistes i 
veïns en aquesta zona de la ciutat. 
La inversió realitzada ha estat del voltant de 
60.000 euros, segons va informar el regidor 
d'Urbanisme, Javier Balada, d’aquests el 
consistori s'ha fet càrrec del cost de la pintura 
i la il·luminació, mentre que la resta ha sigut a 
càrrec de Mercadona. 
Aquest espai de la localitat ha canviat subs-
tancialment d'imatge i ha millorat notable-
ment en seguretat vial després de l'ender-
rocament d'una edificació que va permetre 

a l'Equip de Govern la construcció d'una 
rotonda amb la finalitat d'eliminar un dels 
punts negres quant al trànsit de la ciutat, en 
l'encreuament entre les avingudes de la Lli-
bertat i Barcelona. 
Amb aquesta nova zona d'aparcament, 
l'ajuntament vinarossenc ha envoltat el cen-
tre de la ciutat amb un anell de pàrquings 
gratuïts de caràcter provisional. Així, a la ja 
coneguda zona d'estacionament provisional 
del carrer del Pilar, se li ha de sumar l'habili-
tada recentment a l'avinguda de Pius XII, a la 
zona sud de la ciutat, al solar que van ocupar 
les aules prefabricades de col·legi Manuel 
Foguet. Aquest aparcament, al costat del 
qual es va habilitar una zona de jocs i un 
parc per a gossos, disposa de 177 places. A 
aquests aparcaments se'ls ha de sumar els 
pàrquings públics subterranis situats a la 
plaça de Río Cuarto, el passeig marítim i la 
plaça de Sant Antoni.

L'Ajuntament adequa 163 noves 
places d'aparcament 

L'Ajuntament de Vinaròs està finalitzant un nou 
complex esportiu, darrere del pavelló poliesportiu, 
amb diverses pistes per practicar els esports de 
petanca i birles catalanes i valencianes. 
La Regidoria de Serveis amb el socialista Agustín 
Guimerá al capdavant, està duent a terme aquestes 
obres d'acord amb les instruccions del Club de Birles i 
de Petanca, que ha aconsellat en la construcció de les 
pistes conforme a la normativa que apliquen aquests 
esports per a la seua homologació. Els camps dels 
birles disposen de la terra procedent del camp de 
futbol de Les Capsades. A més, s'ha completat la zona 
amb la instal·lació de bancs de l'antic passeig marítim 

en cadascuna de les pistes perquè els jutges puguen 
seguir les evolucions del joc, a més de bancs per a 
espectadors i una font amb aigua potable. 
Guimerá va explicar que la previsió és que les obres 
finalitzen aquesta setmana atés que el club de birles 
ha d'acollir un campionat el pròxim dia 18 d'abril, 
mentre que el 28 també disputen un campionat el 
club de petanca. 
Cal destacar que en el lloc on abans se situaven les 
pistes de birles i petanca, a la zona de Fora del Forat, el 
consistori hi té prevista la instal·lació d'un parc juvenil i 
un parc sènior, aquest últim de característiques similars 
al situat a la zona sud, darrere de la plaça taurina.

Vinaròs estrena pistes per a birles i petanca 

La convocatòria d'un macrobotelló 
convocat a través de les xarxes socials 
d'Internet en la zona del passeig de Fora 
del Forat per al dissabte 3 d'abril i amb 
prop de 500 adhesions fins al moment, 
ha encés les alarmes a Vinaròs. 
L'alcalde, Jordi Romeu, ha anunciat 
que des de l'Ajuntament s'extremaran 
les mesures de seguretat i que 
“s'actuarà per fer complir l'ordenança” 
per tal impedir-ne la celebració. “Hi ha 
altres espais i formes per divertir-se”, 
va indicar el primer regidor, recordant 
que “tant el consum dels menors 
d'edat com el consum de manera 
massiva de begudes alcohòliques a 
la via pública estan prohibides i, per 
tant, tant la policia com l'operatiu 
de la Guàrdia Civil actuaran en 
conseqüència”. 

La convocatòria s'ha realitzat a par-
tir de les 18 hores d’aquest dissabte 
i fins a les 6 del matí de diumenge, i 
està emplaçada entre la zona d'oci i 
el passeig de Fora del Forat. L'alcalde 
també va recordar que la convoca-
tòria d'aquest macrobotelló coincideix 
aquest cap de setmana amb la cele-
bració de diversos actes programats 
a la zona de Fora del Forat, tan espor-
tius, amb la disputa d'un torneig de 
futbol 7 en l’envelat multiusos, com els 
tallers infantils organitzats per la Regi-
doria de Turisme per Setmana Santa. 
“S'extremaran les mesures de neteja 
i de seguretat perquè no es produïs-
quen danys al mobiliari urbà i brutícia 
i que la gent puga passar-ho bé en 
aquestes activitats programades”, va 
concloure Romeu.

Convoquen un macrobotelló aquest dissabte 
a Fora del Forat 
L'alcalde diu que s'actuarà per complir amb l'ordenança municipal i recorda 
que hi ha altres activitats programades a la zona 

X.Flores

L’ajuntament i Mercadona han col·laborat 
per adequar els paparcaments

La nova zona esportiva està 
ubicada al costat del Cervol
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ACTUALITAT

La Societat Musical La Alianza ha sol·licitat la 
col·laboració de la ciutadania vinarossenca 
perquè s'adherisca al manifest signat per la 
Federació de Societats Musicals de la Comunitat 
Valenciana (FSMCV), juntament amb totes les 
bandes de música de la Comunitat. Des d'aquesta 
entitat vinarossenca s'ha comunicat que ja s'està 
recollint signatures o qui ho vulga es pot adjuntar 
al manifest a través de la pàgina de l’FSMCV 
www.fsmcv.org, tant persones individuals com 
col·lectius. L'objectiu, segons el seu comunicat, 
és evitar que la Conselleria de Cultura retalle la 
subvenció en un 37%.

La Alianza s'uneix a un manifest per evitar 
la retallada de la subvenció de la 
conselleria a les societats musicals 

Per motiu de les obres de canalització del gas des 
de la plaça de Sant Valent fins a la plaça dels Tres 
Reis, a partir del dia 6 d’abril la parada de taxis es 
traslladarà, tot i que només durant 15 dies, a la 
plaça Parroquial. 

La parada de taxis es trasllada a la 
plaça Parroquial per les obres del gas

S'hi aportaran més de 10.000 metres cúbics d’arena natural procedent del 
dragatge del port

La platja de Fora del Forat està renovant l’arena 
gràcies a l'aportació realitzada pel dragatge 
de la bocana del port. En total, es traslladaran 
a aquesta platja entre 10.000 i 12.000 metres 
cúbics d'aquesta arena de qualitat. “Es tracta 
d'una capa d’arena natural, que aportarà 
qualitat a tota la platja, ja que l’arena de què 
disposa la platja actualment és artificial”, va 
apuntar el regidor d’Urbanisme, Javier Balada. 
Després de la Setmana Santa s’aportarà 
arena del dragatge a la platja del Fortí, on 
actualment s'aboca procedent del port. 
“Al Fortí es repartiran entre 15.000 i 20.000 

metres cúbics d’arena per contribuir que 
la capa superior de la platja siga de arena 
natural”, va indicar Balada.
Fins al moment, del dragatge s'han extret al 
voltant de 4.000 metres cúbics d’arena. Està 
previst que l'actuació finalitze a finals del mes 
d'abril, ja que se n’han d'extraure al voltant de 
40.000 metres cúbics. A més de les platges de 
Fora del Forat i el Fortí, l’arena es distribuirà per 
les platges de la costa nord i sud de la localitat. 
També les platges del Morrongo de Benicarló i 
dos platges de Benicàssim s'han beneficiat de 
l’arena de procedència vinarossenca.

Es renova l’arena de la platja de Fora del Forat 

La nova arena es distribuirà per tota la platja
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X.Flores 

ACTUALITAT

Juan Bover
AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VINARÒSde
des del 23/03 al 29/03 www.meteovinaros.com

Vel. Max i Mínima Temperatura

Humitat Index UV

ES UN MENSAJE DE COCEMFE 
BAIX MAESTRAT

FOTODENUNCIA

En la calle Carreró los conductores 
aparcan encima de la acera 

haciendo imposible el circular por 
ella en silla de ruedas o en carrito 

de bebé, sin comentarios...

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI 

 
SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 

LAS BARRERAS Y AÚN SE SIGUEN 
PRODUCIENDO 

ESTAS SITUACIONES 
 

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD! 

Esquerra Unida de Vinaròs ha acusat el PP 
i el BLOC d'actuar de forma “oportunista i 
demagògica” en el cas de la moció que van 
aprovar per baixar les retribucions als regidors 
de la corporació municipal. 
El portaveu d'EU en aquesta ciutat, Manuel Villalta, 
va dir la setmana passada que els sembla bé la 
baixada de retribucions com a mesura d'austeritat, 
“però ens hauria semblat millor que s'hagués 
produït un diàleg consensuat entre tots”. 
Per a Villalta, “queda demostrat que és una moció 
oportunista, demagògica i d'utilització política. 
Sense escrúpols, amb una gran dosi de cinisme per 
la seua utilització de la crisi, l'atur i el problema en 
què es troben molts ciutadans”. 
Per a EU, també queda demostrat que “la moció 
estava estudiada i consensuada entre el PP i el BLOC”, 
afegint que “per ajudar aquesta gent treballadora hi 
ha moltes altres mesures i altres formes d'ajudar-la, 
que ni el PP ni el BLOC no hi fan res”. 
Així mateix, Villalta manifestava que “no 
entenem com el PP i el BLOC fa temps que estan 
desqualificant l'Equip de Govern per la seua mala 
gestió en tots els aspectes i la pregunta és: després 
d'aquesta mesura ho faran millor?”. 
A més, EU no entén per què el PP i el BLOC no 
van presentar una moció de censura, “no hagués 
estat més fàcil traure’ls fora i que entren els que 
diuen tindre millor equip, els que diuen estar més 
preparats, per què no ho fan?”.

Hores extres de la Policia Local 
D'altra banda, Villalta s'interessava per les hores 
extres que fan els agents de la Policia Local, “no 
anem en contra de ningú, solament volem saber 
què es gasta i com es gasten els diners”. 
Des d'EU s'apuntava que en ocasions quan els 
agents acaben el seu torn, continuen treballant 
i cobrant llavors hores extres, per aquest motiu 
“demanem que s'estudie, ja que estem en 
una època de crisi i d'atur, si es pot ampliar la 
plantilla de la Policia Local”. 
En una reunió mantinguda amb la regidora de 
Governació, Librada López, se li va preguntar el 
cost que suposen les hores extres dels agents, 
“dient-nos que en desconeixia la xifra”, i se li va 
proposar l'ampliació de la plantilla.

Esquerra Unida de Vinaròs acusa el PP i el BLOC d'actuar de 
forma oportunista i demagògica per la moció per tal 
de baixar les retribucions 
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Redacció

ACTUALITAT

Amb anterioritat a la Setmana Santa, 
el Patronat de Turisme de Vinaròs 
ha millorat la senyalització turística 
referent als senders del Barranc 
d'Aiguadoliva i del Jardí de Sòl de Riu, 
ja que a causa dels actes vandàlics i 
del pas del temps, molts es trobaven 
en mal estat. Cal recordar que aquests 
senders van estar senyalitzats durant el 
Pla d'Excel·lència Turística de Vinaròs, 
projecte que es va desenvolupar entre 
els anys 2003 i 2007.
Al llarg del recorregut del Jardí de 
Sòl de Riu, hi ha panells informatius 
que descriuen les característiques 
de cada tram, com els penya-
segats característics de les cales 
de Vinaròs, els rius de Vinaròs, així 
com les diferents espècies naturals 

i també observem els senyals que 
ens indiquen la direcció que hem 
de seguir durant el recorregut. Cal 
recordar que el sender del Jardí de 
Sòl de Riu és l'única zona de Vinaròs 
de costa que no està urbanitzada.
Pel que fa al sender del Barranc 
d'Aiguadoliva, durant aquest camí, 
trobem una microreserva de flora, molt 
atractiva per visitar, i també taules 
d'interpretació.
Des del Patronat de Turisme de Vinaròs, 
esperem que siga de l'interés de tots, 
visitants i població local. Cal recordar 
que tota la informació corresponent 
als passeigs i excursions es troba a la 
web de turisme www.turisme.vinaros.es 
i també es poden descarregar els fulls 
informatius referents a cada sender.

Turisme Vinaròs condiciona la 
senyalització dels senders del Barranc 
d'Aiguadoliva i del Jardí de Sòl de Riu
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150 mones

Hoy por hoy

Maquillaje y 
peluquería 
artística

90 años

Marc

fo
to

no
tí

ci
es

SOCIETAT

Les bones relacions entre el Col·legi N. 5 i els 
establiments de l’entorn del centre han donat uns 
meravellosos resultats, atés que han permés que els 
alumnes d'Educació Infantil elaboren en el centre més 
de 150 mones i després les porten al forn de Blasin, a la 
Panadería Alqueza, per coure-les. Tothom va gaudir del 
plaer de fer les mones i després portar-les a casa

La tertúlia de la 
SER del dilluns va 
tractar sobre les 
mones de Pasqua

Marc 
Chaler 

Sans 
passejant 

pel 
carrer de 

l’Àngel

La peluquería Tian 
y la peluquería T&T 
realizaron un desfile 
en el pub Oscar’s

90 cumpleaños en familia
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Patchwork

50 anys, 
felicitats! En família

¡Felicidades!‘El Diariet’ viatja a Vietnam

fo
to

no
tí

ci
es

Un any més les alumnes i professores de la Merceria Fil a Fil van 
participar en el Festival Internacional de Patchwork de Sitges

SOCIETAT

Ainara ya tiene 4 años. Lo celebró 
rodeada de familia y amiguitos del cole. 
Ainara junto con Nerea y Alba Isabel, 
se lo pasaron muy bien. Tus padres y tu 
hermano te desean muchas felicidades 

Reunión familiar en casa 
de Mari Carmen

El nostre benvolgut amic 
Raül, envoltat de les seues 
incondicionals admiradores, 
festejant els seus primers 50 anys

El setmanari Vinaròs del IV Centenari 
va viatjar al Vietnam de la mà de Pablo 
Batalla, que ha reflectit en imatges la 
vida quotidiana d’aquest país 
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SOCIETAT

Al acto asistieron unos 450 compromisarios en 
representación de la mayor parte de colegios, 
públicos y privados. Allí se debatieron las 
principales necesidades de organización y gestión 
de los colegios. Entre los ponentes destacaron 
D. David Bort, Director de la Escuela Superior 
de Negocios de Castellón, D. Pedro Navarreño 
miembro del Forum Europeo de Administradores 
del Estado Español, D. Juan Luís Garrigós, profesor 
de Recursos Humanos de la Escuela Superior de 
Negocios y Dª Ana Gómez Delgado, catedrática de 
la Universidad de Huelva entre otros ponentes.
Fue notable la intervención de personas que 
aparentemente nada tenían que ver con la 
educación, pero que resaltaron el carácter de 
empresa que tienen un colegio. La cantidad 

de recursos que se manejan, tanto materiales 
como humanos y las diferencias de gestión que 
se observan entre unos y otros. Sin embargo 
la nota característica que se resaltó con 
más insistencia fue la escasez de formación 
específica que se exige para el cargo, mientras 
en otros países de la Unión Europea hacen falta 
hasta 2 años de especialización para poder 
acceder a este puesto.
De los colegios de Vinaros intervino el Director del 
Colegio Misericordia quien defendió la idea de una 
formación adecuada previa para poder acceder a 
cualquier puesto de un equipo directivo. Según 
él, es una incongruencia que para acceder a una 
plaza de infantil, de EF, de Audición y Lenguaje, 
de música… haga falta antes una formación 
universitaria adecuada o haber demostrado su 
valía en unas oposiciones. Mientras tanto para 
ocupar la plaza de Director o Directora no hace falta 
ninguna formación específica, basta con haber 
sido considerado uno o una de los/las mejores por 
los demás miembros del claustro, y algunos otros 
más del entorno más inmediato. Hoy la Dirección 
de un centro exige de ciertas habilidades para 
sortear situaciones complejas, con los alumnos, 
con los padres, con cualquier proveedor, con la 
justicia a veces, con la Administración y como 
no, en ocasiones con los mismos miembros del 
claustro del centro. Sin llegar al caso de Alemania, 
donde por norma el Director es además el asesor 
pedagógico de todos los enseñantes del centro o 
de Italia donde el director lo es de todos los centros 
que haya de un área geográfica o de Eslovaquia 

o Finlandia que ajustan la plantilla del centro 
directamente sin esperar que la Administración le 
cubra las puestos de trabajo.
Es evidente que todos los que están en la dirección 
de los centros lo están con una dosis elevada de 
voluntariedad y que tienen que resolver muchas 
veces una problemática –a veces imprevista- para 
la que nadie los preparó y que las más de las veces 
se soluciona adecuadamente porque se le echa 
tiempo, constancia, voluntad y esfuerzo, muchas 
veces incomprendida, pero sería deseable que 
en el futuro más inmediato la Administración se 
planteara el problema de la formación específica 
y adecuada de los directores de los centros. 
Una formación que contemplara entre otros 
aspectos lo que llamamos habilidades sociales: 
No ya solo el trato con los alumnos, que este 
valor “se le supone” como en la mili. Además el 
trato con otros profesionales iguales, con los 
padres de los alumnos. Con las Administraciones, 
Ayuntamientos, Consellería. Muy importante es el 
tema legislativo, dada la afición de mucha gente a 
judicializar la vida, a poner una denuncia… Hace 
falta una formación que contemplara las nuevas 
tecnologías empleadas en la enseñanza. Una 
formación en relaciones laborales, en técnicas 
empresariales. No hay que olvidar que el centro 
es una empresa. Una formación diseñada por 
expertos y actualizada según las necesidades. Pero 
no después de que lo sean, -si no antes-. Y luego, 
quien proceda, ya elegirá democráticamente a 
quien se considere el mejor, pero de los que estén 
adecuadamente formados para serlo.  

Congreso de Directores Escolares de la Comunidad Valenciana
Los pasados jueves y viernes de la última semana se desarrolló en la Cámara de Comercio de Castellón el II Congreso de Directores 
de Colegios de la Comunidad Valenciana

Fesl ices 
Pascuas
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SOCIETAT

El passat 7 de març l'Aula de Natura Vinaròs 
es va desplaçar a Portell de Morella per tal 
de fer una ruta per aquesta bonica zona dels 
Ports. Els excursionistes, un total de 30, van 
gaudir de llocs i paisatges tan interessants 
com el barranc de la font d'Ineso, el parc 
eòlic, les Alberedes, el riu de la Cuba, Casas 
de San Juan (terme de Cantavella), Torre 

Camanyes, la font de Toni o el camí del 
mas de Valentí a Portell. A més a més, la 
neu va acompanyar els participants durant 
bona part del recorregut fent la sortida 
encara més interessant. En resum, una bona 
jornada de senderisme per conéixer millor 
aquests tranquils paratges que agermanen 
terres de Castelló i Terol.

Les Alberedes de Portell
Aula de Natura Vinaròs

Alumnes 6é Col·legi Divina Providència

Ramon Segura, de Vinaròs, va rebre el premi del sorteig del 
Vinaròs.News, donat per Arts Fotografia, consistent en 60 euros 
en impressions i ampliacions digitals

Ens tocava preparar una entrevista. Entre tots 
vam pensar i... a Carles Santos! És un vinarossenc 
conegut i estimat per tots.
El vam telefonar i ens va dir que vindria. Per fi, 
va arribar el dia 16 de març, i a les 11 hores que 
havíem quedat es va presentar.
Després de saludar-lo va començar l’entrevista 
i va contestar molt amablement a totes les 
preguntes que li van fer sobre la seua professió, 
les seues aficions i la participació en el IV 
Centenari de l’Arribada de la Relíquia.
Nosaltres vam estar molt contents i ell es veia 
molt satisfet entre nosaltres. No oblidarem mai 
aquesta visita tan especial, ni la seua senzillesa 
i simpatia.
Gràcies Carles, per vindre al col·legi.

Un convidat molt vinarossenc

Totes aquelles persones interessades a signar perquè 
puguem continuar veient, per TDT, al País Valencià TV3 i 
a Catalunya Canal 9, ho poden fer cada dia a l’Oficina de 
Turisme (pl. Jovellar) o a la Biblioteca Pública Municipal 
(raval de Càlig), i els dissabtes al matí a la paradeta que 
muntem a la plaça de Sant Agustí (del mercat).
Portem ja recollides més de 480.000 signatures, ens en 
calen 20.000 per arribar a les 500.000. 
Per tant, és l’última espenteta per poder presentar-les 
a les Corts espanyoles per tal de votar i aprobar la llei 
Televisió sense Fronteres.
Possiblement, també podríem veure IB3 (la TV de les Illes 
Balears).

Acció Cultural del 
País Valencià–TV3
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“Quiero aportar 
mi granito 

de arena de 
solidaridad”

X.Flores 

Gonzalo Gómez Balaguer,

Rumbo a Haití 
en un proyecto solidario

Con 31 años y un trabajo estable en una 
entidad bancaria, el vinarocense Gonzalo 
Gómez Balaguer se ha decidido a dejarlo 
todo para ayudar a los damnificados del 
seísmo de Haití. Para ello ha pedido una 
excedencia solidaria de un año, tiempo 
durante el cual formará parte de los 
proyectos de Cruz Roja Española, entidad de 
la que es voluntario en Vinaròs, realizando 
tareas de apoyo en la reconstrucción 
y rehabilitación de alojamientos e 
infraestructuras comunitarias, así como 
en la recuperación socio-económica de 
la zona afectada, reactivando economías 
familiares. “Quiero aportar mi granito 
de arena para que en caso de que se 
produzca otro desastre, la población esté 
más preparada para afrontarlo”, apunta.  
Gonzalo sabe que la situación en Haití no 
es fácil y que el cambio en su vida va a ser 
muy importante. A pesar de ello, se plantea 
su viaje como “una experiencia más que 
voy a acumular y de la que voy a intentar 
sacar todo lo positivo que pueda, al igual 
que una oportunidad de poder ayudar 
a quien lo necesita”. De hecho, ayudar al 
prójimo es lo que más interesa a este joven 
vinarocense, licenciado en administración 
y dirección de empresas y con algunos 
másters y postgrados en Cooperación al 
Desarrollo y Ayuda Humanitaria. Hace dos 

años ya realizó una estancia en Nicaragua 
como voluntario, llevando a cabo trabajos 
sobre comercialización del cacao, apoyo en 
contabilidad y administración de proyectos 
a través del programa de cooperación 
internacional de la Obra Social La Caixa. 
“La gente más próxima a mí sabe que 
me apasiona todo lo relacionado con la 
cooperación internacional y comprenden 
y apoyan la decisión que he tomado”, 
indica, añadiendo que “eso no quita que 
tengan sus preocupaciones y temores”. 
Por eso, durante su estancia en Haití, 
asegura que va a tener que acostumbrarse 
a comunicarse por Internet. Gonzalo sabe 
que su estancia va a tener situaciones 
duras “que habrá que compensar con otras 
más gratificantes que seguro que también 
encontraré”. En este sentido, afirma que su 
experiencia como voluntario le dice que 
“la mayoría de veces recibes más de lo 
que das, porque la gente te muestra una 
generosidad y humanidad increíbles”.
Gonzalo, que partirá hacia Haití a 
principios de abril, asegura sentirse “fuerte 
y preparado” para afrontar su nueva vida. 
Allí, además de cumplir con las tareas de su 
proyecto se encargará de cumplir su propio 
objetivo personal: aportar su granito de 
arena para cambiar las desigualdades que 
hay en el mundo.

espués del seísmo de Haití te has 
decidido a pedir en La Caixa, donde 
trabajas, una excedencia solidaria. 

¿Qué tareas desarrollarás allí y quién dirige 
estos proyectos?
Se trata de proyectos de Cruz Roja Española en los 
que realizaré tareas de apoyo en la reconstrucción 
y rehabilitación de alojamientos e infraestructuras 
comunitarias, así como en la recuperación socio-
económica de la zona afectada, sobre todo 
reactivando las economías familiares.

¿Cuánto tiempo estarás en Haití? ¿Cuál es el 
objetivo final?
En principio, mi estancia está planificada para un 
año y el objetivo final siempre es mejorar la calidad 
de vida de la población afectada, aportando mi 
granito de arena para ayudar en la reconstrucción 
de infraestructuras y en la reducción de riesgos 
para que en caso de que se produzca otro desastre, 
la población esté más preparada para afrontarlo y 
el impacto en cuanto a damnificados sea mínimo.

Aunque por un periodo de tiempo, eso 
implica dejarlo todo. ¿No has tenido dudas 
en ningún momento o se te ha pasado por la 
cabeza echarte atrás?
Siempre se tienen dudas, la situación allí no es fácil 
y el cambio en mi vida va a ser importante. Pero 
no me lo planteo como que voy a dejarlo todo 
aquí, sino como una experiencia más que voy a 
acumular y de la que voy a intentar sacar todo lo 
positivo que pueda, al igual que una oportunidad 
de poder ayudar a quien lo necesita.

18
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¿Te apoya tu familia, amigos, pareja en tu 
decisión?
La gente más próxima a mí sabe que me 
apasiona todo lo relacionado con la coope-
ración internacional y comprenden y me 
apoyan en la decisión que he tomado, aun-
que, como es normal, tienen sus preocupa-
ciones y temores.

¿Qué es lo que más echarás de menos?
Supongo que a los más queridos, familia y 
amigos. Tendremos que acostumbrarnos a 
comunicarnos por Internet. 

Supongo que la realidad que allí te encontrarás 
será a veces dura, ¿te sientes psicológicamente 
preparado?
Evidentemente, va a haber situaciones duras 
pero habrá que compensarlas con otras 
más gratificantes que seguro también me 
encontraré. Me siento fuerte y preparado, pero 
nunca sabes al 100% cómo vas a responder y 
cómo te afectará lo que allí te encuentres.

Tu trabajo en La Caixa, ¿también tiene que ver 
con la solidaridad?
En cierta manera sí. Trabajo en una oficina 
comercial y es gracias a parte de los beneficios 
que obtiene La Caixa en la red de oficinas que 
después la Obra Social puede destinar 500 
millones de euros a proyectos sociales. Asimismo, 
soy voluntario de la entidad, a través de su 
programa de voluntariado corporativo, mediante 
el cual realizamos diferentes actividades 
apoyando a entidades sociales. También a 
través de la Obra Social tuve la oportunidad de 
realizar un voluntariado en Nicaragua durante 
mis vacaciones. Y, evidentemente, gracias a 
que La Caixa me permite cogerme un año de 
excedencia solidaria, puedo colaborar en Haití 
con Cruz Roja.

Por tu experiencia, ¿qué se aprende de las 
personas a las que se ayuda? ¿Qué recibe un 
voluntario?
La mayoría de veces recibes más de lo que das, la 
gente te muestra una generosidad y humanidad 
increíbles. Además el hecho de conocer una cultura 
y costumbres diferentes te enriquece muchísimo.

Hace dos años realizaste una estancia en 
Nicaragua como voluntario. ¿Qué tareas llevaste 
a cabo y cómo resumirías la experiencia?
Realicé tareas de apoyo en la gestión, administra-
ción y contabilidad del proyecto, así como un es-
tudio sobre la comercialización de cacao. Se trató 
de una colaboración a través de la Obra Social La 
Caixa con la ONG Desos Opción Solidaria en su 
proyecto de seguridad alimentaria con comunida-
des de la zona de Blufields, en la costa atlántica, la 
más pobre del país. La experiencia fue genial, tener 
la oportunidad de vivir, aunque sólo unos días, en 
la selva, es maravilloso, al igual que la generosidad 
y amabilidad de su población que te dan lo mejor 
que tienen.

¿Qué reflexiones se hace uno tras vivir y ver lo 
que le ocurre a esas personas?
Te das cuenta que eres un privilegiado por el simple 
hecho de haber nacido en un país occidental y que 
todos podemos y deberíamos hacer algo para 
cambiar estas desigualdades injustas.

¿Cómo decidiste hacerte voluntario de Cruz 
Roja?
Fue a raíz de darme cuenta de las desigualdades 
que existen en el mundo. Sientes la necesidad de 
implicarte e intentar hacer algo para cambiar esa 
realidad.

¿Es Vinaròs solidaria en términos generales?
Hay distintas organizaciones, mucha gente 
implicada en voluntariado y la población se vuelca 

cuando hay una catástrofe como la de Haití. 
Aunque, como en todo, siempre se puede hacer 
más, y no hay que conformarse, menos aún con la 
actual crisis económica.

¿En qué proyectos de solidaridad se 
encuentra inmersa en estos momentos Cruz 
Roja Vinaròs?
El abanico de proyectos en Cruz Roja Vinaròs es 
muy amplio y van desde Socorros y Emergencias a 
clases de español para extranjeros, pasando por di-
ferentes actividades dentro de Intervención Social, 
Formación, Empleo, Juventud, Voluntariado, etc.

¿Cómo es el equipo humano que la conforma?
El equipo humano es genial, personas con una 
humanidad increíble que dedican desinteresada-
mente su tiempo libre a ayudar a los demás.

¿Se necesitan más voluntarios? 
Siempre son bien recibidos los nuevos voluntarios. 
La base de Cruz Roja es precisamente su 
carácter voluntario, que es uno de los 
principios que la forman.
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Sempre actualitat, sempre www.fotospai.com

Gonzalo Gómez, durante su viaje a Nicaragua, donde también realizó tareas de solidaridad

Gonzalo, junto a sus compañeros de trabajo
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| Salvador Quinzá Macip

Setmana Santa de Vinaròs
2010

El pasado Viernes de Dolores día 26 de marzo, con 
el pregón de Semana Santa, daban inicio los actos 
programados por la Junta de Cofradías para la 
celebración de esta Semana Santa de 2010.
Las bandas de Cornetas y Tambores de la cofradía 
de Jesús Cautivo y Nuestra Señora de la Merced, 
de la cofradía de San Pedro y los Bombos y 
Tambores de la cofradía del Cristo de la Paz, 
después de recorrer con sus sones distintas calles 
de nuestra ciudad, salían de la plaza San Agustín, 
c/ Mayor y parroquia arciprestal de La Asunción, 
acompañando los pendones de las cofradías hasta 
su entrada en la parroquia.
Les seguían el clero, el presidente de la Junta de 
Cofradías, Pere Suquet Sala que acompañaba al 
pregonero Salvador Quinzá Macip, para finalizar 
con la solemne entrada de la impresionante 
imagen del Cristo de la Paz portada a hombros.
Dentro del templo, los sones del órgano a cargo 
de Enric Meliá y de la trompeta interpretada por 
Tony Barberá, daban como todos los años una 
gran solemnidad al acto. Siguieron los cantos de 

las corales: García Julbe, acompañados al órgano 
por Enric Meliá, Orfeó Vinarossenc y Coral Juvenil 
Sant Sebastià.
El arcipreste y párroco de la arciprestal de la 
Asunción, mosén Emilio Vinaixa, tomando la 
palabra, realizó una semblanza del pregonero, 
para que éste a continuación diera inicio al pregón 
de 2010, año dedicado a nuestro patrono, san 
Sebastián, y en el que estamos celebrando el IV 
centenario de la llegada de la reliquia del santo y 
mártir a nuestra ciudad, y a la vez, celebrándose 
también el Año Sacerdotal.
El pregonero de este año Salvador Quinzá Macip, 
secretario de la Junta de Cofradías de la Semana 
Santa de Vinaròs, realizó un pregón compuesto 
por tres diferenciadas partes:
La primera de ellas dedicada al agradecimiento 
a mosén Emilio Vinaixa por su presentación, a los 
miembros de la Junta de Cofradías por haberlo 
designado este año tan especial, como pregonero, 
corales, músicos, sacerdotes asistentes: mosén 
Cristóbal Zurita, párroco de la parroquia de 

Santa Magdalena; mosén Jordi, Genaro, Marcos, 
Redento, Juan y José Sales. Tuvo recuerdos para 
las personas enfermas que no habían podido 
asistir al acto, a los medios de información y 
prensa que tanto hacen por la Semana Santa, y a 
su familia presente. Después de realizar una breve 
semblanza de su persona, pasaba a la parte más 
importante del pregón, el comentario del Triduo 
Pascual. Hizo un recorrido acompañado por citas 
bíblicas de lo ocurrido durante el Jueves, Viernes y 
Sábado santos, para terminar en la Vigilia Pascual y 
la celebración del Domingo de Resurrección.
La última parte fue dedicada a resaltar cada una de 
las 15 cofradías de que está compuesta la Semana 
Santa de Vinaròs. Finalizó venerando la imagen 
del Cristo de la Paz, que como cada año preside el 
presbiterio detrás del altar.
Para cerrar el acto, de nuevo la coral García Julbe 
interpretaba la pieza final, y de nuevo con el son 
del órgano y la trompeta, salían los estandartes en 
procesión por el pasillo del templo, precedidos por 
la imagen del Cristo de la Paz.

Coral 
García 
Julbe

Coral 
Juvenil 
Sant 
Sebastià

Or feó 
Vinarossenc

Pregón Semana Santa
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Crist dels Mariners

Jesús Cautivo

Santísima Faz

Bombos y Tambores 
Cristo de la Paz

Hermandad Estudiantil de 
los Azotes en la Columna

Cornetas y Tambores 
Jesús Cautivo

Cornetas y Tambores 
San Pedro

Cristo de la Paz

Nazareno y Santo Sepulcro

Santísimo Sacramento

Descendimiento

Oración del Huerto

Virgen de los Dolores

Ecce Homo

San Pedro

Virgen de las Angustias
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Es sin duda uno de los actos más participativos, 
donde los niños son con sus palmas y ramos los 
protagonistas. Desde la parroquia arciprestal de La 
Asunción y acompañados por la Banda de Bombos 
y Tambores cofradía del Cristo de la Paz, se realizó 
la bendición en la plaza San Antonio, a cargo del 
párroco mosén Emilio Vinaixa.
Desde la parroquia de Santa Magdalena, 
acompañados por la Banda de Cornetas y Tambores 

de la cofradía de Jesús Cautivo y Ntra. Sra. de la Merced, 
y con la ya clásica representación de la procesión de 
“la borriquilla”, se procedió a la bendición en la plaza 
1º de Mayo, repleta de gente para ver el acto. Realizó 
la bendición el párroco mosén Cristóbal Zurita.
También se realizó el mismo acto de la bendición 
de ramos en el Convento de la Divina Providencia, 
El Carme dels Mariners y la Residencia Hogar San 
Sebastián.

Misa en memoria de 
los cofrades difuntos

El Sábado de Dolores, en la arciprestal de La 
Asunción, se celebraba a las 19 horas una misa 
en memoria de los cofrades difuntos durante 
el año. Fue muy interesante la homilía y el 
recuerdo que tuvo hacia ellos, el párroco mosén 
Emilio Vinaixa. Por otra parte, se recuperó la 
costumbre de estar expuestos en el presbiterio 
los estandartes de las cofradías.

Trobada de bombos 
i tambors
A la salida de la misa de difuntos y organizado 
por la cofradía del Cristo de la Paz, se daba inicio 
a este acto, al menos para mí, tan de Semana 
Santa, como es esta trobada. Este año tuvo 
el honor de romper la hora, dando el primer 
toque a uno de los bombos de la cofradía, al 
que fuera pregonero el pasado año 2006, el 
vinarocense dolfo Cabades O’callaghan. 
Tras romper la hora en la plaza parroquial, hicieron 
un recorrido por diferentes calles de nuestra 
ciudad. Participaron las agrupaciones de Cofradía 
Mare de Déu dels Dolors-Conf. Santíssim Crist de la 
Pau de Aldover, A.C. Tambors i Bombos Ntro. Padre 
Jesús Nazareno de Benicàssim, Grupo de bombos 
y tambores Santíssim Crist de la Mar de Benicarló, 
Confraría Santíssim Crist de la Agonía de Moncofa, 
A. Bombos i Tambors Mare de Déu dels Dolors de 
Cervera del Maestrat, Grup de Bombos i Tambors 
El Repiquet de Alcalá de Xivert, A.C. Tambors i 
Bombos de Sant Mateu. Aparte a la llegada a la 
plaza parroquial, hicieron su correspondiente 
exhibición la Banda de bombos y tambores Sant 
Crist de la Agonía de Sant Carles de la Rápita, 
Cofradía Sto. Cristo de la Purísima de Tortosa, 
Grup Bombos i Tabals Benicarló, Banda Tambors 
i bombos exalumnos de La Salle de Benicarló, 
“grupació Cultural Bombos i Tambors Vila-real, 
Grup Bombos i Tambors de Betxí y finalizaron 
los anfitriones, la Banda de Bombos y Tambores 
cofradía del Cristo de la Paz. Hay que resaltar 
que cada año el número de personas va en 
aumento en este acto.

| Salvador Quinzá Macip

| Salvador Quinzá Macip

| Salvador Quinzá Macip

Domingo de Ramos
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Cofradía Portantes 
de la Virgen de los 
Dolores

Llevamos muchos años diciendo que es 
una lástima que esta preciosa imagen con 
su bello y majestuoso manto, no estuviera 
expuesta en alguna de las parroquias de 
nuestra ciudad.
Pues hemos tenido la grata sorpresa que 
en la parroquia de Santa Magdalena, el día 
23 se entronizaba en el altar mayor para su 
culto, esta imagen, la cual pudimos admirar 
tal como es, con su traje y manto al completo, 
y con una nueva corona que se adquirió en 
la Casa de Artículos Religiosos Belloso de 
Valencia. Estará expuesta hasta el día 31, y se 
tuvo la buena idea de realizarle un triduo, que 
se celebró los días 24, 25 y 26.
Mis felicitaciones a la Cofradía, y a esta buena 
idea que han tenido, que según nos han 
informado, se realizará todos los años.
Les seguiremos informando del resto de los 
actos la próxima semana.

PARROQUIA DE NUESTRA SEÑORA DE LA ASUNCIÓN, 
ARCIPRESTAL DE VINARÒS

19.00    Concierto del coro gregoriano Resurrexit de 
Castellón. 

VIGILIA PASCUAL   Empieza el Tiempo Pascual

21.00 Residencia Hogar San Sebastián
21.00 Convento Divina Providencia
22.00 Parroquia de Santa Magdalena
22.30 Parroquia de Nuestra Señora de la Asunción

LA PASCUA

07.00  Por la Banda de Bombos y Tambores de la 
Cofradía del Cristo de la Paz, diana por el siguiente 
recorrido: ermita San Gregorio, av. Mª Auxiliadora, 
c/ Hilarión Claramunt, av. Mª Auxiliadora, c/ 
Sanchis y Vilaplana, av. Barcelona, c/ Leopoldo 
Querol, av. 29 Septiembre, c/ Centelles, c/ Tomás 
Mancisidor, pza. Corts Valencianas, av. Libertad; c/ 
Carreró, c/ Villarreal, pza. Horts Escribano, c/ San 
Ramón, c/ San Cristóbal, c/ Sto. Tomás, c/ Sta. Rita, 
c/ Ángel, paseo S. Pedro, c/ San Pascual, pza. Tres 
Reyes, c/ Puente, av. Libertad, av. Mª Auxiliadora, 
ermita San Gregorio.

PROCESIÓN DEL ENCUENTRO

10.30  Salida de la imagen de Jesucristo resucitado 
de la parroquia de la Asunción, Arciprestal de 
Vinaròs, en dirección a la plaza San Valente con 
el siguiente recorrido: plaza Parroquial, c/ San 
Cristóbal y plaza San Valente. Les seguiran el clero, 
Cofradía del Santísimo Sacramento, Junta de 
Cofradías, autoridades municipales y la banda de 
música Sociedad Musical La Alianza.
La imagen de la Virgen del Encuentro saldrá de 
la plaza San Agustín, c/ Santo Tomás y plaza San 
Valente. Le acompañará la Banda de Cornetas 
y Tambores de la Cofradía de Jesús Cautivo y 
Ntra. Sra. de la Merced. En la plaza San Valente se 
realizará el encuentro de las imágenes de Jesucristo 
Resucitado con la Virgen del Encuentro.
El regreso será por c/ Santo Tomás, plaza San 
Agustín, c/ Mayor y plaza Parroquial.

3 de abril SÁBADO SANTO

4 de abril Domingo de Resurrección

Inauguración de 
la exposición de 
Semana Santa
En el auditorio y con la presencia de la concejala de 
Cultura, María Dolores Miralles, se inauguraba a las 
13:15 horas del mismo domingo la Exposición de 
Semana Santa. Hay que decir que como cada año 
va mejorando poco a poco. Este año con el cambio 
de decoración de algunas cofradías, se ha notado 
bastante. Les recomendamos su visita. Vía Crucis en la ermita

El mismo domingo y después que finalizara la misa organizada por la Frater a las 16 horas, daba 
inicio a este primer Vía Crucis organizado por la parroquia de La Asunción de nuestra ciudad. Fue a 
cargo de su párroco mosén Emilio Vinaixa. Hay que decir que el marco es incomparable, con todas 
las estaciones (15) en sus correspondientes capillas, por cierto muy bien cuidadas.
La Junta de Cofradías organizó las correspondientes subidas y bajadas a la ciudad con unos autocares 
de forma gratuita. 

Davant de la polèmica suscitada entorn de l’edició del llibret de programació oficial de 
la Setmana Santa Vinaròs 2010, l’Ajuntament de Vinaròs vol aclarir que tot i finançar 
el 100% del cost de la nostra setmana santa, que ascendeix a 20.000 euros, la gestió de 
la citada quantitat és a càrrec únicament i exclusivament de la Junta de Confraries. 
És per això que aquest consistori no ha participat ni ha conegut prèviament el contingut 
del citat llibret, i per tant en declina qualsevol responsabilitat.

Nota 
informativa

| Salvador Quinzá Macip

| Salvador Quinzá Macip

| Salvador Quinzá Macip
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L'associació cultural Amics de Vinaròs està portant a terme 
una sèrie d'activitats per recuperar l'obra i memòria de tres 
personatges de la cultura vinarossenca: els pintors Hilarión 
Claramunt i José Molés Puell i el caricaturista Antonio Carbonell. 
Després de l'exposició dedicada al primer dels artistes, que va 
ser completada amb una amena tertúlia en què va destacar 
la seua fructífera vida cultural, s'acaba d'obrir en la seu de 
l'associació una mostra d'obres del recordat José Molés, que a 
més va ser un dels fundadors del Setmanari Vinaròs. Està previst 
que es faça una altra exposició del tercer personatge. La família 
de Molés, viuda i filles, ha donat al fons de l'associació un dels 

seus apreciats quadres. Es tracta de l'exposició número 81 de 
l'associació, com va destacar el responsable d'exposicions 
d’Amics de Vinaròs, Salvador Oliver. Oliver va dir que Molés va 
ser “un gran vinarossenc”. “No necessitava cap aparell mecànic, 
solament els seus pinzells, els seus sentiments i el seu art eren 
suficients per plasmar la imatge que volia”, va dir, destacant 
que va pintar l'ermita “des de totes les perspectives possibles i 
en moments de sentiments, nostàlgia, festa, costum…”. D’altra 
banda, el passat 31 de març Amics de Vinaròs va presentar el 
volum 24 de la col·lecció “Mare Nostrum”, que està dedicat a la 
Casa dels Ayguals. 

Amics de Vinaròs recupera 
personatges de la cultura local

Emili Fonollosa/X.Flores

José Molés naix a Vinaròs el 26 de setembre de 1913. Els seus pares són 
José Molés de Rossell i Fidela Puell Drago d'Amposta. Son pare, com a 
alumne avantatjat de l'Escola d'Art de Sant Carles a València, l’inicia en el 
dibuix i la pintura, i més tard com a mestre es va perfeccionant junt amb el 
seu interés personal com a autodidacte en llibres d'art i copiant i estudiant 
la mateixa naturalesa. La Guerra Civil li talla la seua trajectòria i comença 
al seu terme la restauració i decoració de l'església arxiprestal de Vinaròs, 
l'església del monestir de la Divina Providència, la de Peníscola i altres. 
Els seus treballs no passen desapercebuts al senyor Manuel Milián Boix, 
la qual cosa farà augmentar les seues obres, treballant també a Forcall. Va 
ser regidor de l'Ajuntament de la nostra ciutat. Cofundador del Setmanari 
Vinaròs, en què va escriure nombrosíssims articles amb un estil molt polit. 
Va morir a Vinaròs el 21 de gener de 2001.
Les obres que s'exposen en la seu de l’Associació Cultural Amics de Vinaròs, 
són vistes de Vinaròs, detalls dels llocs més emblemàtics de la nostra ciutat.

José Molés: 

pintant Vinaròs 
Sala d’exposicions de l’Associació Cultural Amics de Vinaròs des 
del 25 de març fins al 15 d’abril de 2010. Horari de visita: matins 
de 9 a 13, i dissabtes de 17 a 20, diumenge i dilluns, tancat

A.C. Amics de Vinaròs

El president de l’associació cultural, José Luis Pascual, amb Salvador Oliver, durant la 
presentació de l’exposició
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Amb l’objectiu de difondre entre els vina-
rossencs les figures dels seus compatriotes, 
l’associació cultural Amics de Vinaròs va fer 
el divendres passat a la sala d’actes de la 
Fundació Caixa Vinaròs un col·loqui sobre la 
persona de l’advocat vinarossenc i gran afici-
onat a la pintura, Hilarion Claramunt. Amb la 
presència del president de l’associació, José 
Luis Pascual, les quatre persones convidades 
–Agustí Gombau, José Córdoba, Javier Palo-
mo i Salvador Oliver– van aprofundir sobre la 
figura de Claramunt, a qui l’associació també 
ha dedicat la 81a exposició. Amics de Vinaròs 
està difonent la figura d’aquells vinarossencs 
que, potser no han fet grans gestes ni obres 
faraòniques, i que per tant no estan en els pro-
grames de festes ni en els llibres d’història. De 
fet, no són considerats grans personatges, però, 
com Claramunt, han deixat la seua empremta i el 
seu treball honrat per o en el seu poble. Per això, 
la importància de la tasca d’Amics de Vinaròs en 
aquest aspecte radica en el fet que no caiguen 
en l’oblit, a més de donar un pas més enllà i que 
els vinarossencs sàpiguen el que un dia van fer.
Oliver va indicar que Claramunt és un personatge 
força desconegut per als vinarossencs, i va 
destacar el treball que l’any 1977, Juan Bover, 
Ramon Redó i Sebastián Albiol van realitzar al 
Setmanari Vinaròs amb la intenció d’apropar 
aquest vinarossenc al públic.
Segons Oliver, Claramunt, que tenia el seu 
despatx com a advocat al carrer de Sant Francesc, 
“tenia un esperit profundament religiós, com ho 
demostra en la seua obra”, però a pesar d’això “no 

va protagonitzar els esdeveniments clericals de 
l’època”. Claramunt, que va coincidir amb Gabriel 
Puig Roda, justament vivia davant de casa seua, 
era, segons va destacar Oliver “un home tenaç i 
constant que es dedicava plenament a la seua 
professió com a advocat i a la pintura”. 
De la seua banda, l’historiador i arxiver municipal, 
Javier Palomo, va explicar el context de bullici 
cultural i de modernització de la ciutat en què 
va viure el personatge. Palomo va destacar 
que Hilarion Claramunt “es va caracteritzar per 
treballar de portes endins”, en lloc de liderar les 
activitats culturals de l’època. 
També va ressaltar que va ser a l’edat de 13 anys 
quan es va aficionar a la pintura i que va dedicar 
gran part de la seua obra a reproduir els grans 
artistes. “Ell no era pintor, sinó un advocat que 
pintava”, va destacar l’arxiver, recalcant que 
Claramunt “mai no va tindre la pretensió de ser 
un professional de la pintura i per això no seria 
just jutjar-lo des del punt de vista pictòric”. 
L’escultor Agustín Roso va destacar la formació 
“clàssica, acadèmica i de qualitat” de Claramunt, 
indicant que com a part de la història de Vinaròs 
“mereix ser un personatge més conegut”.
Per concloure, José Córdoba va destacar 
que Claramunt “dominava l’ofici” i que sense 
pretendre ser pintor “dominava el llenguatge 
bàsic de la visió de l’aparent”. Segons Córdoba, 
Claramunt “és un pintor intimista, que viu l’art per 
dins”, considerant que “és una persona submisa, 
complaguda i complaent amb la doctrina de 
l’Església que em produeix un profund respecte 
perquè és honest i sincer amb ell mateix”.

Hilarion Claramunt: 

Amics de Vinaròs organitza un col·loqui per donar a 
conéixer la figura d’aquest vinarossenc sota el títol 
“Un pintor desconegut”

L’advocat 
que pintava 

X.Flores

Totes les persones que estiguen interessades en l'adquisició per 
subscripció del llibre del IV Centenari de la relíquia de sant Sebastià, 
podran fer-ho en els següents establiments: Arts, Aparicio, Alfonso, 
Fotoprix, Foto Camps, Foto Francesc, Difo’s, Gama 5, Prades i Reula. 
La reserva s'efectuarà sota el lliurament de 20 euros a compte, i es 
farà amb el nom i cognoms que hauran d’aparéixer a les pàgines 
finals del llibre. Aquest constarà d'unes 200 pàgines i contindrà 3 
DVD amb les imatges i un CD amb la música de Carles Santos. 
La subscripció es podrà efectuar fins al 30 d'abril de 2010.

de l'arribada de la relíquia 

Subscripcions per adquirir 

el llibre 
del IV Centenari

Fotos: fotogrames.cat

D’esquerra a dreta, Roso, Palomo, Pascual, Córdoba i Oliver, van protagonitzar el col·loqui
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CULTURA

agenda 

cultural

agenda cultural
Divendres 9 d’abril, a les 22.30 hores, concert de jazz a 
càrrec de David Pastor Trio.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Institut Valencià de la 
Música

Dissabte 10 d’abril, a les 20 hores, concert de la 
Societat Musical La Alianza de Vinaròs
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Societat Musical La 
Alianza

Dijous 15 d’abril, a les 19 hores, Inauguració de 
l’exposició dels Nanos i Gegants de Vinaròs
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Nanos i Gegants de 
Vinaròs

Divendres 16 d’abril, a les 22.30 hores, teatre per a 
adults amb l’obra Mariua i Paco de la Cía. Maria Juan
Sinopsi: Una història d’amor, que ens porta a una altra 
història d’amor. L’espera, la impaciència, la reflexió i les 
decisions d’una actriu a l’escenari. Una visió particular 
de Marco Antonio i Cleopatra de Shakespeare. I també la 
particular visió de Mariua… cap a Paco, cap a ella… cap al 
teatre i l’amor.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Teatres de la Generalitat i 
Conselleria de Cultura i Esports

El músic i compositor vinarossenc 
Carles Santos torna a estar 
nominat enguany als premis Max 
d'arts escèniques, optant al premi 
a la millor composició musical per 
la música de Hamlet.

Dins del cicle de conferències que 
està duent a terme la Seu Nord de 
l’UJI Els dilluns de l'UJI, el passat dia 
29 Manuel Chust, catedràtic d’Història 
Contemporània de la Universitat 
Jaume I va fer una dissertació molt 

interessant en el marc del bicentenari 
de la guerra de la Independència. La 
conferència va ser seguida amb molt 
d'entusiasme pel públic assistent 
que omplia la sala de la biblioteca 
municipal.

Santos opta 
als Max pel seu 
treball a ‘Hamlet’

Conferència de Manuel Chust
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PESCA

Andrés Albiol Agulla 

Pescadores con ejemplar de rodaballo

Per aquest litoral també rep els noms de 
trompeter, mula, serp i peix pipa. En basc, 
orratz. El seu nom científic és Syngnatus 
rubescens. En francés, l’anomenen aiguillette. 
En anglés, pipe fish. I en alemany, grobe 
seenadel. 
Pertany a la família dels singnàtids, o siga, 
mandíbules unides. 
De forma aberrant, amb el cos allargat, 
filiforme, cilíndric, que està tancat en una 
cuirassa de plaques poligonals òssies, 
organitzades en anells articulats entre si, a 
manera d'esquelet extern i que està dividit 
de 17 a 22 anells ossificats entre el cap i l'aleta 
dorsal i de 39 a 43 posteriors. 
El musell és tubular, sense dents. Té gepa al 
clatell. L'esquerda branquial és estreta en cada 
costat de les brànquies en forma de borla. 
La composició de les aletes és: D 35-45 sobre 
7-10 anells. A 3-4. I C 9-10. Sense pectorals ni 
anal. És de color marró clar, verd rogenc, amb 
bandes transversals més brunes. 
La talla màxima és de 45 cm.
La fresa comença a principis d'estiu. Després 
d'un seguici, la femella que és més menuda 
li introdueix al mascle en un solc que té a la 
cara ventral fins a 400 ous, mentrestant ell els 
va fecundant. Una femella pot abastir diversos 
mascles. Després d'unes cinc setmanes surten 
els menudets. Aquests en nàixer pugen a la 
superfície i absorbeixen una bombolla d'aire, 
perquè la bufeta natatoria els funcione bé. 
Viuen en aigües costaneres a les ribes i entre 
creixements vegetals. Llisquen entre les algues 
i les llargues fulles, especialment serpentejant 
en posició vertical, afavorint el mimetisme 
amb l'entorn. Naden mitjançant ondulacions 
ràpides de l'aleta pectoral i dorsal, com una 
hèlix. Empren la cua com a timó. 
S'alimenten d'animals planctònics, que els 
menja amb la bomba aspirant del musell, 
sempre preses en moviment. 
Pot endinsar-se en aigües salobres. Sense valor 
comercial. Aquí no són comestibles. Assecats 
serveixen d'adorn. En països orientals s'usen 
en la farmacologia.

Semana Santa marinera 
Con motivo del Jueves y Viernes santos y Lunes de Pascua, el cabildo rector de la Cofradía 
había acordado guardar diferentes fiestas en las distintas modalidades pesqueras. El estado 
de las aguas resultó bueno, tan sólo hubo una jornada con un poco de viento de mistral.
La pesca de arrastre compuesta por catorce bous faenó sólo los tres primeros días tal y como 
está previsto. Las especies mayoritarias subastadas fueron: cigala a 30 €/kg, calamar de 10 
a 25 (según tamaño), pescadilla de 4 a 13, s. punxa a 14, salmonete a 8, caracol a 9, galera 
de 6 a 8, misèria a 10, peluda a 5, rape de 3 a 7, mòllera, aranya y caballa a 3, burros, cintas y 
cangrejo de 2 a 3, maire y sorella de 2 a 4, y pulpo blanco y morralla de 1 a 2.
El cerco pudo operar cuatro jornadas, pero las extracciones de peix blau resultaron escasas. 
El lunes entre dos traíñas pillaron 50 cajas de sardina a 15 €/caja (12 kg). Y el martes no 
llegaron a pescar. Por lo visto la mayoría de llums se fueron a Castelló, en busca del ‘oro azul’ 
pues allá sí que se capturaron y sólo quedaron aquí dos embarcaciones que no vieron los 
bancos de pescado azul.
En cuanto a las barquitas de los artes menores, unos trasmalleros llevan sepia a 8 €/kg y 
mabre a 5. Otras pescan pagel de 3 a 9, palometa a 2 y roncador a 1. Varias siguen tras el 
lenguado a 18, rodaballo a 29 y raya a 3. Y el xarcier del gran fondo atrapó langosta a 35, 
bogavante a 25, gallineta a 16 y corva y mamona a 3. 
Un palangrero pilló con anzuelo lubina a 21 €/kg, pargo a 9 y congrio a 1.
Y un marrajero arribó de alta mar con poco pez espada que se valoró de 11 a 14 €/kg. Y 
bacoreta a 4.

Pesqueras perdidas
La pesca del bou a vela por parejas, o sea, que dos embarcaciones arrastren para pescar 
este arte al unísono con la ayuda del viento, fue una práctica común en nuestro litoral, 
hasta que apareció el motor como fuerza propulsora a partir de 1924, que fue instalándose 
progresivamente, según documentación del catedrático peñiscolano Alfred Ayza.
Esta embarcación del dibujo junto con otra igual, iban navegando casi juntas, con 
un margen de separación lo justo para que el arte en forma de embudo se abriera lo 
suficiente y así entraran los peces. La verdad que estas barcas eran un prodigio del 
buen navegar, pues iban muy bien aparejadas y con un velamen muy bien aprovechado, 
como la vela latina y los foques.
La tripulación de cada barca la solían componer un patrón y cinco marineros. Las capturas 
solían ser principalmente de especies de fondos someros y medios. Estas embarcaciones se 
construían aquí, puesto que había muchos astilleros.
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Club Pesca Deportiva La Lubina

ESPORTS

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Brillante jornada para 
el deporte local

El passat dissabte dia 27 de març va tindre lloc la primera jornada d'atletisme escolar a les pistes d'atletisme, on 
els xiquets van poder gaudir d'activitats atlètiques: curses de relleus, curses de tanques, llançaments de pilota 
i salts de llargada. Van participar-hi uns 25 xiquets. Activitat organitzada pel Club Esportiu de Vinaròs i el CME.

Con este concurso, el Club de Pesca Deportiva 
La Lubina empieza un nuevo campeonato 
social. Este principio de año se produjo 
elecciones para formar la junta de la entidad, 
repitiendo un año más como presidente José 
Antonio García Burgos. Este primer concurso 
se realizó en la costa norte, en el roquer, 
el pasado domingo día 21 de marzo desde 
las 08:00 a las 13:00 horas con un tiempo 
nublado y algunas gotas de lluvia. Los cerca 
de cuarenta socios que participaron en 
este concurso, con renovadas ilusiones, no 
tuvieron la suerte de cara y hubo muy pocas 

capturas. El podio final quedó de la siguiente 
manera y orden: primero, José Juan Chaler; 
segundo, Álex Boix, y terceros, Pepito Masip y 
Manuel Collado
Mientras que Antonio Sánchez se hizo con la 
pieza de mayor peso, un tordo de 240 g. 
Sólo nos queda ahora despedirnos 
agradeciendo vuestra participación y 
colaboración. Gracias a todos. 
Os emplazamos para el próximo concurso 
que se realizará el próximo día 18 de abril en 
la costa norte.

INFO CME:

C o n s e l l  M u n i c i p a l  d ' E s p o r t s

La pasada jornada deportiva se ha 
caracterizado por una serie de alti-
bajos para nuestros representantes. 
Algunos han sido intranscendentes 
como por ejemplo en fútbol sala con 
la derrota sufrida por el C.F.S. Llangos-
tí Vinaròs en la cancha del fuerte F.S. 
Alzira por 3-2 a pesar de realizar los 
langostineros un soberbio partido.
En cambio, en fútbol la derrota del 
primer equipo del Vinaròs C.F. en el 
Cervol contra el C.F. La Vilavella por 
1-2 le complica la existencia de cara a 
mantener la categoría en la Regional 
Preferente, aunque estamos seguros 
que saldrán del atolladero.
Por el contrario, el conjunto juvenil del 
Vinaòs C.F. volvió a dar el do de pecho 
consiguiendo una gran victoria en el 
Cervol frente al C.F. Puçol por 3-1 que 
por el magnífico juego desplegado 
por los locales pudo haber acabado 
en goleada.
El baloncesto marcó la diferencia con 
las espectaculares victorias consegui-
das por nuestro representante. La pri-
mera fue la del equipo senior feme-
nino del C.B. Vinaròs en la cancha del 
pabellón polideportivo “destrozando” 
a un endeble C.B. Meliana por 75-27; 
la segunda victoria corrió a cargo del 
equipo junior que se deshizo del C.B. 
Benicense por 53-44.
Des de aquí animamos a todos para 
que sigan luchando con ilusión 
buscando los éxitos deportivo que 
nuestra ciudad se merece.

1º Concurso de Pesca y último 
del C.P.D. La Lubina

PESCA.  La Lubina

Desde el día 24 de marzo, se ha constituido 
legal y oficialmente la asociación de airsoft 
Dragones Negros Airsoft Vinaròs, dedicada a 
la práctica y difusión por toda nuestra zona 
de esta afición, de una forma sana, segura y 
divertida. El airsoft es un juego y deporte de 
estrategia basado en la simulación militar. Se 
trata de un juego de guerra similar al paintball.

Foros de Dragones Negros:
http://airsoftvinaros.foroactivo.com/
airsoft:
http://es.wikipedia.org/wiki/Airsoft

Dragones Negros Airsoft Vinaròs
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FUtbOl.  Campeonato Regional Preferente FUtbOl.  Campeonato Regional Juvenil

El equipo local se complicó la existencia El juvenil local sigue en plena forma

Gaspar Redó

Gaspar Redó
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ESPORTS

Nova participació del club d'agility i 
educació canina De Clotet de Vinaròs, 
en aquesta ocasió va ser a Castelló 
on es va disputar la segona prova 
del torneig de snooker-gambler de la 
Comunitat Valenciana. I com és costum 
els dos equips formats per Juan Carlos 
Companys amb la gosseta Lua van fer 
podi assolint la tercera plaça absoluta 
en la categoria mini i per la seua part, en 
una final d'infart, Antonio T. Alcaraz amb 
el seu gos Robin aconseguiren la segona 

plaça del podi nomes a dos punts del 
primer classificat.
Cal recordar-vos que aquest mes 
d'abril es disputaran a la nostra 
localitat els dos campionats d' agility, 
concretament els dies 10 i 11 d'abril 
el Campeonato de España de Agility 
i Educació Canina FEAEC-WCL, on 
podrem veure els millors equips 
d'àmbit nacional (Astúries, Girona, Terol, 
València, Castelló, Alacant, etc.). I el 
diumenge dia 25 se celebrarà la vuitena 
prova valedora per al Campionat de la 
Comunitat Valenciana.

El club d'agility i educació 
canina De Clotet de Vinaròs 
participa en el torneig de 
Castelló

Mal partido el disputado la pasada 
jornada en Cervol por parte del 
equipo local que no encontró su sitito 
en el terreno de juego, circunstancia 
que aprovecharon los visitantes 
para erigirse en claros dominadores 
ganando la partida a los jugadores 

que prepara Santi Forner creando 
varias ocasiones de gol durante el 
primer tiempo. En cambio, en la 
segunda mitad y cuando el juego 
estaba más nivelado vinieron los 
goles del Vilavella que acabaron por 
hundir a los langostineros.

Alineaciones
1 Vinaròs C.F.: Peinado, Pedro, Cristian 
(Wifredo), Álex Bueno, Potrimba, José 
Ángel (Ernesto), Martín, Folch (Dani), Florín 
(Javi Garcia), Espinosa y Agus. 
2 C.F. Vilavella: Sorro, Tornador, Nando, 
Vicent, Frías, Paquito, Gascó, Masià, Paulo 
(Albalete), José (Chispa), (Hugo) y Álex 
(Hueso)
Goles: 0-1 min 65: Gascó; 0-2 min 86: 
Nando; 1-2 min 89: Dani.
Árbitro: dirigió el encuentro el colegiado 
Rodríguez Gimeno. Enseñó cartulina 
amarilla a los locales José Ángel, Ernesto 
y Álex Bueno, así como a los visitantes 
Nando, Frías, Paquito, Gascó y Vicent, 
expulsando a este último por doble 
amonestación.

1 2
VINARòS C.F. C.F. VILAVELLA

3 1
VINARòS C.F. C.F. PUçOL

Partido disputado la pasada 
jornada en el campo Cervol con un 
Vinaròs que demostró encontrarse 
en un magnífico estado de forma 
ante un rival serio y disciplinado 
que no pudo en ningún momento 
contrarrestar la presión de los 
jugadores que prepara el míster 
Rafa Barberà, que a base de un gran 

juego de conjunto desarbolaron 
por completo la estrategia de un 
contrincante que no tuvo opción 
demostrando con creces que es 
uno de los mejores conjuntos del 
Campeonato Regional Juvenil. 
Los goles del equipo local fueron 
logrados por Dani, Néstor y Camilo, 
culminando tres magníficas jugadas.  

Alienación 
Vinaròs Juvenil: Toni, Óscar, Carmona, 
Sergi, Pablo, Carri, Nacho, Esteller, Dani 
(1), Néstor (1) y Marc. También jugaron 
Kevin, Cristian, Camilo (1) y Javi.

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet
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SIlvEStrISMO.  Campeonato de Regularidad

HANDbOl.  Club Balonmano Vinaròs

35 28
AgUSTINOS BALONMANO 

VINARòS

ESPORTS

El domingo 28 de marzo se 
celebró en el campo del Cervol 
la 3ª prueba del Campeonato de 
Regularidad de Silvestrismo de 
la Comunidad Valenciana. Pese 
a la fecha, Domingo de Ramos, 
participaron 130 silvestristas, 
con 343 pájaros inscritos.
Desde Santa Pola a Vinaròs, 
todo el espectro silvestrista de 
la Comunidad ha comparecido 
en esta importante prueba. 
El buen tiempo acompañó a 

esta jornada, contribuyendo a 
la perfecta organización de la 
prueba.
Y como colofón a la misma, cabe 
resaltar la posibilidad de que el 
año próximo sea elegida nuestra 
ciudad para celebrar la final del 
Campeonato de la Comunidad 
Valenciana del 2011.
Nuestro agradecimiento a Caixa 
Vinaròs y al Ayuntamiento, sin 
cuya colaboración no hubiera 
podido realizarse esta prueba.

Partido correspondiente a la 
segunda nacional el disputado en 
Alicante entre dos equipos que no se 
jugaban nada, sólo el ser o no ser, y al 
final se llevó el partido el equipo que 
más banquillo tenía.
El partido empezó con un toma y 
daca de ambos equipos, todo muy 
igualado llegando al descanso con 
un 17 a 16.
En el segundo tiempo el Vinaròs 
salió enchufado llegando a ponerse 
por delante, pero sólo fue un 
espejismo ya que el estado físico del 
equipo y el corto banquillo hizo que 
a falta de 15 minutos entregaran un 
partido en el que no tenían nada 
que perder.
En resumen, una temporada que 
finaliza a mitad tabla pero que 

creemos que con todas
las dificultades que hemos tenido, 
nuestros chicos han sabido defender 
y aprovechar los
minutos que han tenido. Felicitar 
a Marc Sanz que ha tenido que 
defender la portería él solo.
Queremos informar que los equipos 
cadete, infantil y senior, jugarán 
la copa Federación; un premio 
para los más jóvenes que no han 
podido conseguir la liga de ascenso 
y para los juveniles y seniors, una 
oportunidad para ir adquiriendo 
experiencia para la próxima 
temporada, que os aseguramos sea 
emocionante.
Seguimos jugando la liga 
interescolar Portal Mediterráneo 
todos los sábados. Informaremos de 

las finales y significar que estamos 
muy contentos porque ya vemos 
futuros jugadores/as, y eso es debido 
a la labor de nuestros entrenadores 
/ monitores que acuden cada día a 
los colegios a enseñar este bonito 
deporte.
Bajamos el telón de una temporada 
muy complicada para nosotros, 
pero sólo es un punto y a parte ya 
que estamos trabajando para que la 
próxima temporada sea más
rentable, deportivamente hablando, 

ya informaremos de las nuevas 
noticias.
No queremos despedirnos sin dar las 
gracias a nuestros jóvenes jugadores 
de casa Marc Sanz, Marc Martorell, 
Agustín Serrano, Aissa Fragach, que 
junto con los juveniles que pasan 
al primer equipo el año que viene, 
serán la base de nuestro primer 
equipo. Ánimo chavales.
Suerte a todos nuestros equipos 
en la copa Federación y hasta la 
temporada que viene.

Tercera prueba del Campeonato de 
Regularidad de la Comunidad Valenciana
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Se acabó la liga, ¡viva la Copa!
Alineación: Marc Sanz (p), Harald (7), Aissa 
(1), Martorell (5), Pinilla (1), Serrano (7),
Nahuel (1), Eddy (4), Rafa (2), José Mª.
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Este fin de semana ha sido tranquilo en cuanto 
a número de partidos ya que no hubo jornada 
en Amposta y en Castellón sólo se jugó un 
partido, el del alevín el sábado por la mañana. 
El domingo por la tarde hubo más actividad 
ya que jugaba el junior masculino y el senior 
femenino. 
Alevín 
El alevín se desplazo a Castellón a jugar contra 
el Castellón. Fue un partido que estuvo igualado 
durante todos los cuartos y que al final ganaron 
los locales porque cometió menos errores que 
el RuralCaixa Vinaròs, que dejó escapar su 
primera victoria por falta de intensidad y sus 
muchas pérdidas de balones. Pero hay que 
sacar la lectura positiva y ésa no es otra que 
la evolución que está teniendo el equipo que 
poco a poco va aprendiendo a competir.
Junior masculino 
C.B Vinaros 53 
ACD Benicense 44
Los júnior tenían una prueba de fuego ante el 
líder de la categoría y consiguieron sacarla con 
matrícula de honor. El partido se movió casi 
siempre con ventajas muy cortas a favor del 

Vinaròs hasta el final del tercer cuarto, cuando 
el Benicence se puso por delante y siguió hasta 
cuando faltaban 3 minutos para el final del 
partido, cuando el Vinaròs consiguió ponerse 
por arriba en el marcador, ventaja que no soltó 
hasta el final incluso consiguió la máxima 
ventaja del partido al finalizar éste.
Por parte del Vinaròs, destacar a Joaquín en 
ataque y defensa, ya que le tocó defender 
al mejor jugador del Benicense y no por ello 
le restó potencial en ataque, por lo tanto su 
partido hay que calificarlo de sobresaliente. 
El otro destacado en ataque fue Héctor que se 
fue hasta los 28 puntos liderando al equipo en 
este aspecto. Esto no quiere decir que el resto 
del equipo no ha aportado, todo lo contrario 
ya que dejar al conjunto que más puntos lleva 
en la categoría en 44 puntos es una muy buena 
labor de equipo, por lo tanto gran victoria del 
Vinaròs que, si no comete errores de aquí al final 
de temporada, tiene el ascenso de categoría en 
su mano.
Anotadores
Joaquín 16, Marc, Héctor 28, Alex 2, Sergi, 
George, David, Joan 7, Raúl y Ruben 

Senior femenino autonómico
Promociones Becervi-Vinaròs 75 
Eiffage Est. Meliana 27
El equipo senior tenía un partido cómodo ante 
uno de los colistas de la categoría, partido ideal 
para darle minutos a todas y que el equipo 
disfrutara jugando, cosa que pasó hasta que 
llegó el último cuarto en el que el Vinaròs no 
dio pie con bola, son cosas que pasan cuanto el 
equipo llega al final con una ventaja tan amplia 
pues el conjunto se contagia un poco y pasa lo 
que pasó en el último cuarto. Una victoria más 
que acerca al Vinaròs a su objetivo de acabar en 
lo más alto de la clasificación aunque todavía 
les quedan 3 partidos muy complicados sobre 
todo la visita a Sagunto. Volviendo al partido, 
destacar a Aída y también a Noelia, Sonia 
Pascual, Arantxa y Celia que hicieron un buen 
partido. Ahora toca la Semana Santa y después 
a seguir trabajando para conseguir el objetivo. 
Ánimo chicas y no relajarse. 
Anotadores 
Sonia Hidalgo 6, Bea 6, Celia 22, Aida 10, Noelia 
7, Edna 2, Lara 5, Arantxa 9, Silvia, Maria José 2, 
Montse y Sonia Pascual 6

El cap de setmana del 20 i 21 de març va tindre 
lloc a la La Piscina Municipal de Castelló el I 
Trofeu José Luis Ballester per a les categories 
alevina (xics nascuts al 97/98 i xiques del 
98/99) i categoria benjamina (xics del 99/2000 
i xiques del 2000).
Competiren deu clubs de la Comunitat 
Valenciana en un total de 355 nadadors 
34 dels quals pertanyen al Club Natació 
Vinaròs–Cala Montero. En categoria alevina, 
van participar-hi Laia Albiol, Maria Compte, 
Laia Casanova, Llucia Jaime, David León, 
Xavier Bordes, Jesús Sancho, David Miranda, 
Eric Folch, Héctor Segura, Joan Ferrer i Dany 
Brites. En la categoria benjamina, van nadar 
Dominica Vicanco, Andra Gual, Ariadna Teruel, 
Noeli San José, Lara Sebastià, Alba Hernandez, 
Luis Nicolas Ospina, Roger Masip, Jordi Gual, 
Pau Pepio, Angel Lleixa, Aaron Queralt, Andrés 
Giménez, Hugo Simó, David Milián, Oscar Ruiz, 
Emmanuel Herrera, Andreu Navarro, Marti 
Segarra, Daniel Forner, Ignacio Rodriguez i 
Alexandru Lucian. 

3 medalles d’or, 4 medalles de plata, 2 de 
bronze, un 5é lloc en relleus mixt, i la 3a 
plaça en la classificació general va ser el 
fruit de la il·lusió i l’esforç dels xiquets del 
nostre club de Vinaròs.
•	 Martí Segarra (1999 benjamí), medalla 
d’or en 100 metres braça i plata en 100 metres 
papallona.
•	 Héctor Segura (1997 aleví), medalla 
d’or en 100 metres esquena i bronze en 100 
metres braça.
•	 Dany Brites (1997 aleví), medalla d’or 
en 100 metres braça.
Dany va aconseguir al febrer les marques 
mínimes necessàries per participar en els 
campionats nacionals a celebrar a Madrid 
al mes de juliol en les categories de 100 

metres braça i 200 metres braça en uns temps 
d’1:18,91 i 2:50,49. Ho farà molt bé.
•	 David Miranda (1997 aleví), medalla 
de plata en 100 metres papallona i plata en 
100 metres lliures.
•	 Óscar Ruiz (1999 benjamí), medalla de 
plata en 100 metres esquena.
•	 Joan Ferrer (1998 aleví), medalla de 
bronze en 100 metres esquena.

En la prova de relleus 8x50 lliures mixt, 
participada per Martí Segarra, Alba Hernandez, 
Óscar Ruiz, María Compte, Laia Casanova, 
Andrea Gual, Dany Brites i Jesús Sancho, es va 
aconseguir la 5ena. posició.

Felicitats!

bÀSQUEt.  Club Bàsquet Vinaròs

NAtACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

Benjamins i alevins guanyen 
9 medalles al I trofeu J.L. 
Ballester a Castelló

Club Natació Vinaròs – Cala Montero
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L’Ajuntament informa:

L’Ajuntament informa:

L’Ajuntament informa:

L’Associació d’alumnes 
d’FPA LLibertat us informa:

L’Associació d’alumnes 
d’FPA “LLibertat” us informa:

PUNT IBERDROLA 
Obertura el proper dilluns, dia 29 de març
Adreça: C/ St. Francesc, n. 96
Horari:  de dilluns a dijous, de 9.30 a 
13.00 i de 16.00 a 19.00
divendres, de 9.30 a 13.00
Amb la finalitat d'atendre de manera persona-
litzada i individual a tots els clients d’Iberdrola 
Generación SA que vulguen resoldre qualse-
vol tipus de problema o explicacions sobre 
les seues factures o contractacions.

Viatge a “Girona, 
temps de flors”

Nota informativa 
A partir del dia 6 d’abril a les 7 del matí, a 
causa de les obres del gas natural al carrer 
de Sant Cristòfol, la parada de taxis es 
trasllada a la plaça parroquial Ajuntament

CAMPANYA DE 
RECOLLIDA DE 
LLIBRES USATS

A partir del dia 29 de març, recollim 
llibres de lectura usats, per a recaptar 
donacions el dia 18 d’abril a la Fira del 
llibre. 
Horari: dilluns, dimarts i dimecres 
d’11.30 a 13.30 h
Dimarts I dijous de 17.30 a 19.30 h

Data: 8 i 9 de maig de 2010
Dissabte: Visita a la 55 exposició de flors, 
monuments, patis i jardins de la ciutat de 
Girona.
Diumenge: Visita de la Vila vella de Tossa de 
Mar i el jardí botànic d’entre Lloret i Blanes.
Preu: 95 € (socis)
100 € (no socis)
Informació i inscripcions : 6 i 7 d’abril
d’11.30 a 13.30 h
a l’antic Sant Sebastià.

El Consell Municipal d’ FPA us informa:

El Consell Municipal d’FPA us informa que encara queden places en els cursos següents:

CURSOS DE CUINA

CURSOS DE MAQUILLATGE

CURSOS D’ INFORMÀTICA

CURS DATA HORARI FORMADOR/A LLOC PREU

MONOGRÀFIC:
NOVES 

TENDÈNCIES

7 de 
maig

Divendres
De 17 a 20 h

Juanjo Roda
Restaurant 
El Casino

Amb bonificació: 
9,2 €

Sense bonificació: 
10 €

MONOGRÀFIC:
CUINA AMB 

PRODUCTES DE 
COMERÇ JUST

28 de 
maig

CURS DATA HORARI FORMADOR/A LLOC PREU

Maquillatge 
(Iniciació)

Grup C
Del 20 
d’abril
 al 3 de 

juny

Dimarts i dijous 
de 15.15 a 

16.45 h Arancha Abella

Centre 
d’FPA

Amb 
bonificació: 

18,55 €

Sense 
bonificació: 

20,16 €

Maquillatge 
(Continuació)

Grup D

Dimarts i dijous
de 19.30 a 

21.00 h

CEIP 
Misericòrdia 

CURS INICI HORARI FORMADOR/A LLOC
Introducció a la 

informàtica (grup 
H)

Del 19 d’abril 
al 14 de juny

Dilluns, dimecres
 i divendres
de 18 a 20 h

Eva Roig

Local de les 
Ames de casa

C. Almeria 
núm. 1

Internet i correu 
electrònic

Grup D
Del 20 d’abril 
al 8 de juny

Dimarts i dijous
de 9.15 a 11.15 h

Míriam Buale

Photoshop*
(Grup complet)

Del 19 d’abril 
al 14 de juny

Dilluns, dimecres 
i divendres 

de 20 a 22 h
Eva Roig

Power point*
Del 20 de maig 

al 22 de juny 
Dimarts i dijous 

de 15 a 17 h
Antònio Ferrero

Edició de vídeo*
Del 26 d’abril 
al 28 de maig

Dilluns, dimecres
 i divendres
de 15 a 17 h

*El termini de matriculació pels cursos de Photoshop, Power point i Edició de vídeo està obert 
des de l’11 de gener de 2010.
*Els membres de l’Associació d’alumnes tindran una bonificació del 8% en el preu de les taxes.

CONSTITUCIÓ BORSA TREBALL CONSERGE, 
ALTRES AGRUPACIONS PROFESSIONALS 
(LABORALS)
Per Decret d’alcaldia amb data 23 de març 
de 2010 s’han aprovat les bases específiques 
que han de regir el procés selectiu per a 
la constitució d’una borsa de treball de 
CONSERGE, altres agrupacions professionals 
(laborals), pel sistema de concurs oposició. 
Requisits: 
•	 Tindre la nacionalitat espanyola, d’algun 
dels estats membre de la Unió Europea o 
estrangera en els termes establerts a l’art. 57 
de la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut 
Bàsic de l’Empleat Públic.
•	 Tindre complits 16 anys, i no excedir de 
l’edat màxima de jubilació forçosa.
•	 Tindre la capacitat funcional per al 
desenvolupament de les tasques pròpies del 
lloc que es convoca.
•	 Estar en possessió del Certificat 
d’Escolaritat o equivalent.
•	 No haver estat separat mitjançant 
expedient disciplinari del servei de qualsevol 
de les Administracions Públiques o dels 
òrgans constitucionals o estatutaris de 
les Comunitats Autònomes, ni trobar-se 
en inhabilitació absoluta o especial per a 
ocupacions o càrrecs públics per resolució 
judicial, per a l’accés al cos o escala de 
funcionari, o per a exercir funcions similars a 
les que es desenvolupen en el cas de personal 
laboral, el qual haja estat separat o inhabilitat. 
En el cas de ser nacional d’un altre Estat, no 
trobar-se inhabilitat o en situació equivalent 
ni haver estat sotmès a sanció disciplinària 
o equivalent que impedisca, en el seu Estat, 
en el mateixos termes, l’accés a l’ocupació 
pública.
Els interessats poden consultar les bases 
de la convocatòria, en el Butlletí Oficial de la 
Província de Castelló o bé en la pàgina web de 
l’Ajuntament (www.vinaros.es). També poden 
dirigir-se al Departament de Governació-
Recursos Humans, ubicat a la tercera planta 
de l’Ajuntament (Pl. Parroquial, núm. 12). 
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La Regidoria d’Educació informa:

 
de transport
Un nou mitjaà

MOU-TE AMB BICI PER VINARÒS!

Ambicia't Vinaròs  és el nou sistema  de préstec de 
bicicletes públiques de Vinaròs. 

Per què amb bicicleta? Perquè no contamina, 
perquè no fa soroll, perquè millora el teu estat de salut, 

perquè millora el grau d’ocupació de l’espai públic urbà, etc.

Què has de fer per a agafar una bicicleta? 

1. Has d’acudir a l’Oficina de Turisme o Oficina de Participació 
Ciutadana, amb una fotocòpia del DNI i número de telèfon 
mòbil. Hi ha dues modalitats: quota anual 20 €/any i quota 
diària 2 €/dia. 

2. Per a agafar una bicicleta, una vegada t’hages donat d’alta, 
hauràs d’enviar un SMS, des del mòbil amb el qual t’has registrat 
com a usuari del sistema, al número 600 124 125, en el qual 
indicaràs la següent informació:

 coger b(núm. bicicleta) c(núm. cadenat) (codi 
secret usuari)

Exemple: si vols agafar la bicicleta 50 del cadenat 505 i el 
teu codi secret és vn1234, hauràs d’enviar al 600 124 125 un SMS 
amb el text:

coger b50 c505 vn1234

Més informació: 
h t t p : / / w w w. v i n a r o s . e s
h t t p : / / v i n a r o s . o n r o l l . i n f o 

La Regidoria d’Educació, d’acord amb la 
normativa que regula l’admissió d’alumnes: 
Decret 33/2007 de 30 de març del Govern 
Valencià (DOCV de 03.04.07), Ordre de 27 
d’abril de 2007 de la Conselleria d’Educació 
i Ciència (DOCV de 02.05.07) i Resolució de 
10 de març de 2010 (DOCV de 18.03.10), 
posa en coneixement de tots els pares i 
mares el calendari i procediment d’admissió 
d’alumnat en centres públics i privats 
concertats per al curs 2010/2011:

PUBLICACIÓ DE NORMATIVA, ADMISSIÓ 
D’ALUMNES. Publicació de les vacants: fins 
al 3 de maig als col·legis
PRESENTACIÓ DE SOL·LICITUDS 
D’ADMISSIÓ i DE LA DOCUMENTACIÓ 
CORRESPONENT:
Termini: del 4 al 14 de maig
Lloc: al centre escolar sol·licitat com a 
primera opció

Documentació necessària: 
- Sol·licitud degudament complimentada 
(que els serà facilitada pel centre escolar)
- Annex Criteri nivell de renda (que els serà 
facilitat pel centre escolar)
- DNI pare/mare o tutor
- Per a l’acreditació del domicili familiar: 
rebut de llum, aigua o telèfon o contracte 
de lloguer o certificat de residència lliurat 
per l’Ajuntament
- Per a l’acreditació del lloc de treball: 
document que acredite suficientment 
la relació laboral i domicili del centre de 
treball.
- Per a l’acreditació del criteri de discapacitat 
s’haurà d’acompanyar certificació emesa 
per la Conselleria de Benestar Social.
- Per a l’acreditació del criteri de família 
nombrosa s’haurà d’aportar el títol oficial 
de família nombrosa.
PUBLICACIÓ EN ELS CENTRES DE LES 

LLISTES PROVISIONALS D’ALUMNES 
ADMESOS I NO ADMESOS: 1 de juny
PRESENTACIÓ DE RECLAMACIONS 
DAVANT DEL CONSELL ESCOLAR DEL 
CENTRE: del 2 al 4 de juny
PUBLICACIÓ EN ELS CENTRES DE LES 
LLISTES DEFINITIVES D’ALUMNES 
ADMESOS: 9 de juny
RECLAMACIONS contra les llistes definitives, 
quan la plaça sol·licitada siga per a centres 
públics, es formularan en el termini de 2 
dies hàbils des de la seua publicació davant 
de la Comissió d’escolarització (fins a l’11 de 
juny inclusivament). 
L’alumnat que sol·licite plaça en centres 
privats concertats podrà interposar davant 
de les llistes definitives d’admesos, denúncia 
davant de la Direcció Territorial.
FORMALITZACIÓ DE LA MATRÍCULA: del 
15 al 23 de juny

ESCOLARITZACIÓ CURS 2010-2011, ADMISSIÓ D’ALUMNES ALS CENTRES EDUCATIUS D’INFANTIL I PRIMÀRIA
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Subscriviu-vos a 
El Diariet

964 450 085

ESQUELES

PUBLICITATESQUELES

En recuerdo de Concepción Benet Ríos de 
toda la familia que la extrañan mucho

En este marzo tan difícil y amargo
Dios algo muy querido se nos ha llevado,
Tú como una gran luchadora has luchado,

Pero al final la muerte te ha ganado.

Tú que siempre a nuestro lado has estado,
Y que tanto nos has apoyado
Dios al final nos ha separado

Y lejos de ti nos hemos quedado.

Ahora que Dios te ha querido a su lado,
sabemos que desde el cielo nos estás 

observando.
Y de ti siempre recordamos,

tus fuerzas y abrazos.

Añoramos el roce de tus manos 
Tus agradables risas y cuidados

Tu esposo, hijas y nietos 
En el cielo, la luna y las estrellas miramos

Y un reflejo observamos. 
Son tus besos tan extrañados.

DE TU ESPOSO, HIJAS, 
NIETOS Y BIZNIETOS.

Rogad a Dios por el alma de

Que falleció 
cristianamente en 

Vinaròs el día 26 de 
marzo de 2010

Concepción 
Benet Rios

ANIVERSARIS
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

vINArÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA vINArÒSBARCELONA SORTIDA vINArÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

vINArÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

3 abril ROCA c. Sant Francesc, 6
4 abril GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
5 abril ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
6 abril SANZ c. Pont, 83
7 abril VALLS zona turística nord, 11
8 abril MATEU c. Sant Francesc, 103
9 abril TORREGROSA av. Llibertat, 9
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